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Φ
ιλοδοξία όλων όσοι διοργανώνουν πολιτιστι-

κές εκδηλώσεις είναι αυτές να εκφράζουν το 

καλλιτεχνικό και ενίοτε κοινωνικό αιτούμενο 

της χρονικής στιγμής που παρουσιάζονται.

Ιδιαίτερα σε θεσμούς με μακροχρόνια πορεία όπως εί-

ναι η «Βαλκανική Πλατεία» του δήμου Νεάπολης-Συκεών 

, μπορεί οι βασικοί άξονες που εκφράζουν ιδέες και αι-

σθητική να παραμένουν οι ίδιοι, ωστόσο κάθε φορά 

γίνεται προσπάθεια το πρόγραμμα των εκδηλώσεων να 

βρίσκεται σε αρμονία με τις αναζητήσεις του κοινού.

Με αυτό το δεδομένο είναι εξαιρετικά ευτυχής η συ-

γκυρία καθώς η εναρκτήρια εκδήλωση που είναι αφιε-

ρωμένη στον παγκόσμιο Μίκη Θεοδωράκη με αφορμή 

τη συμπλήρωση τριών χρόνων από το θάνατό του, γί-

νεται μερικές μέρες μετά την απόφαση της Αποκεντρω-

μένης Διοίκησης Μακεδονίας να δοθεί τελικά στην οδό 

Λαγκαδά το όνομά του.

Όσοι μεγαλώσαμε με τα τραγούδια του Θεοδωράκη 

περιμένοντας το λεωφορείο στις στάσεις της Λαγκαδά, βι-

ώνουμε μια συνθήκη κατά την οποία ο πολιτισμός έρχε-

ται να καταλάβει ένα κομματάκι της καθημερινότητάς μας 

μετατρέποντας το δρόμο σε ένα μονοπάτι που ενώνει τον 

τόπο και τις ζωές μας με τη συλλογική μνήμη.

Για κάποιους αυτή η διαδρομή θα μπορούσε να είναι 

ένας ορισμός της Τέχνης και του Πολιτισμού.

Χριστίνα Χαλεπλίδου

30 Βαλκανική Πλατεία 
Ο πολιτιστικός θεσμός που έχει ευθεία ανα-

φορά στην ειρήνη και την αρμονική συνύ-

παρξη των λαών των Βαλκανίων βρίσκεται 

σε εξέλιξη στην περιοχή Στρεμπενιώτη για να 

σηματοδοτήσει για άλλη μία φορά την πεποί-

θηση της διοίκησης και του λαού του δήμου 

Νεάπολης-Συκεών ότι ο σεβασμός στη δια-

φορετικότητα και η δημιουργική συνεργασία 

είναι η βάση της καλής γειτονίας

24-25 Σε πλήρη λειτουργία και πάλι 
το δημοτικό κολυμβητήριο Συκεών 

26 - 27 Κοινωνικό παντοπωλείο 
και φαρμακείο   Νεάπολης-Συκεών: 
Στηρίγματα ζωής για τις ευάλωτες 
κοινωνικές ομάδες

32 - 34 Ολοκληρώθηκαν 
με επιτυχία τα 30α Μερκούρεια

ΜΟΝΙΜΕΣ ΣΤΗΛΕΣ

40 ΠΥΞΙΔΑ
Δράσεις του Κέντρου Πρόληψης Πυξίδα

43 - 45 ΠΑΡΑΡΑΞΕΙΣ
Τι λένε οι παρατάξεις
του δημοτικού συμβουλίου
Νεάπολης-Συκεών

46 ΠΑΡΑΛΟΓΑ
Η επικαιρότητα μέσα από την πένα 
του Ιορδάνη Χουδαμά

περιεχόμενα

Εκδίδεται από την 
Κοινωφελή Επιχείρηση 
Υπηρεσιών Νεάπολης-Συκεών 
(Κωδ. 2319)
Τέρμα οδού Ελ. Βενιζέλου, 
περιοχή Στρεμπενιώτη, Νεάπολη
Τηλ.: 2313 329568 (εσωτ. 168)
Ιδιοκτησία:
Κοινωφελής Επιχείρηση 
Υπηρεσιών Νεάπολης-Συκεών

Διεύθυνση σύνταξης 
Χριστίνα Χαλεπλίδου

Στο τεύχος συνεργάστηκαν: 
Γεωργία Δερμηντζάκη
Γιάννης Ιωαννίδης
Σαράντης Σπανός
Σάκης Σταματόπουλος 
Αλεξία Τσαουλίδου
Κ. Μ. Δημητρίου

Φωτογραφίες: 
Κώστας Αργύρης
Βασίλης Βερβερίδης

Επιμέλεια παραγωγής:
Paramount Α.Ε.
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μονοπάτι πολιτισμού
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Το μεγάλο έργο του μετρό, το οποίο αποτελού-
σε επί πάρα πολλά χρόνια γενικό αίτημα (και 
απαίτηση) της Θεσσαλονίκης και της ευρύτερης 

περιοχής, ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ έχει φθάσει στην ολοκλήρωσή 
του και σύντομα οι πρώτοι συρμοί θα κυλήσουν στις 
ράγες!

Πρόκειται για ένα εμβληματικό έργο πολλαπλών 
ωφελειών, το οποίο, δυστυχώς, έπρεπε να διανύσει 
μεγάλη χρονική πορεία, σε βαθμό που ίσως αποτε-
λεί ένα παράδειγμα κακής πρακτικής και συνολικής 
διαχείρισης. Ήδη, το πρώτο εναρκτήριο δρομολό-
γιο, που, μετά από πολλές αναβολές, έχει προγραμ-
ματιστεί για τον ερχόμενο Νοέμβριο, βρίσκει το 
Μετρό Θεσσαλονίκης να συμπληρώνει 21 χρόνια 
ζωής-κατασκευής, αρχής γενομένης από το 2003 
που έγινε ο πρώτος προκαταρκτικός σχεδιασμός, 19 
χρόνια από την προκήρυξη των διαγωνισμών (Αύ-
γουστος 2005) και 18 χρόνια από την έναρξη των 
εργασιών (Απρίλιος 2006). Κι εδώ δεν υπολογίζου-
με την προγενέστερη περίοδο 1986-1989 που έμει-
νε γνωστή στην ιστορία ως «τρύπα του Κούβελα», 
αλλά ούτε και την πρώιμη ιστορία του έργου που 
ανάγεται στο 1918 όταν οι Τομ Μόουσον και Ερνέστ 
Εμπράρ, μετά την πυρκαγιά του 1917, πρότειναν ένα 
υπόγειο σύστημα σιδηροδρόμων για τη Θεσσαλο-
νίκη, που εν πολλοίς θα αποτελούσε τον πρόδρομο  
του σύγχρονου μετρό.

Τα ιστορικά αυτά στοιχεία, με όλους τους ενδι-
άμεσους σταθμούς από το 1918 έως και σήμερα, 
έχουν τη σημασία και την αξία τους. Αποδεικνύουν 
ότι η πόλη είχε ανάγκη ένα τέτοιο σύστημα μαζικών 
μεταφορών και ότι οι διαγραφόμενες σε κάθε χρο-
νική περίοδο συνθήκες στην πόλη επέβαλαν την 
υλοποίηση ενός τέτοιου έργου.

Κι αυτό το έργο ζωής για τη Θεσσαλονίκη και όλη 
την ευρύτερη περιοχή, σε κάθε περίπτωση, όφειλε 
να οικοδομηθεί από την αρχή στη βάση ενός ολο-
κληρωμένου σχεδιασμού, που θα ξεκινούσε από 
τα όρια της Θέρμης και του αεροδρομίου και θα 
κατέληγε στη Σίνδο και στο καμπ του ΑΤΕΙ, με ταυτό-
χρονη επέκταση στους δυτικούς και βορειοδυτικούς 
δήμους της πόλης. Και οι λόγοι που επέβαλαν αυ-
τόν τον ολοκληρωμένο σχεδιασμό σαφώς και είναι 
εύλογοι και δεν χρήζουν ανάλυσης στην παρούσα 
φάση.

Κομβικής αξίας
Δυστυχώς, για πολλούς και διαφορετικούς λό-

γους, που, επίσης, δεν είναι του παρόντος να αναλυ-
θούν, χάθηκαν πολλά χρόνια, και θα χαθούν πολλά 
περισσότερα μέχρι να φθάσουμε στο σημείο να 
δούμε τους συρμούς να κυκλοφορούν στη δυτική 
Θεσσαλονίκη για την κάλυψη των αναγκών μιας τε-
ράστιας περιοχής όπου η συντριπτική της πλειοψη-
φία αποτελείται από λαϊκά στρώματα και φοιτητές. 

Έτσι, βλέπουμε, μετά από παλινωδίες και καθυ-
στερήσεις, να προβάλλεται πανηγυρικά η επέκταση 
του μετρό προς τη δυτική και βορειοδυτική Θεσσα-
λονίκη με την κατασκευή της «Γραμμής 2», και την 
επέκταση της «Γραμμής 1». Αξίζει να σημειωθεί ότι 
για την επέκταση της «Γραμμής 1» εκκρεμεί η έναρ-
ξη της διαδικασίας εύρεσης χρηματοδότησης, με 
άγνωστο προς το παρόν χρονοδιάγραμμα, ενώ, 
σύμφωνα με τις επίσημες ανακοινώσεις, ο ορίζοντας 
ολοκλήρωσης του συνολικού σχεδίου με τις μελλο-
ντικές επεκτάσεις είναι το 2040! 

Αλλά και πάλι αφήνονται εκτός σχεδιασμού με-
γάλες και πυκνοκατοικημένες περιοχές, όπως είναι 

 Αναμφισβήτητα πρόκειται για έργο κομβικής αξίας και πολλαπλών ωφελειών 
για τη Θεσσαλονίκη και την ευρύτερη περιοχή, αν και ο σχεδιασμός του ήταν λανθασμένος εξαρχής

Κουτσουρεμένο το μετρό 
που θα τεθεί σε κυκλοφορία τον Νοέμβριο, 
συνεχίζουμε τον αγώνα επέκτασης του 
και στη δυτική Θεσσαλονίκη

συνέχεια στη σελ. 8

  Γράφει 
ο  Σίμος Δανιηλίδης
Δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών,
Μέλος της Εκτελεστικής 
Επιτροπής της ΚΕΔΕ 
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ο δήμος μας, προβλέποντας μία και μοναδική στάση 
στη Νεάπολη (πάρκο Ρουμανικών), παρά τους αρχι-
κούς σχεδιασμούς που συμφωνήθηκαν το 2018 για 
επιπλέον στάσεις που θα έφθαναν έως και τα όρια της 
περιοχής Στρεμπενιώτη καλύπτοντας τις ανάγκες της 
βόρειας Νεάπολης και της ευρύτερης περιοχής. Κι ας 
μη βιαστεί κάποιος να μιλήσει για μεμψιμοιρία γιατί 
όλα τα προσημειωθέντα αποτελούν απλώς ιστορική 
καταγραφή-υπόμνηση με το βλέμμα στο μέλλον.

Δεν έχουμε, λοιπόν, παρά να χαιρετίσουμε την 

έναρξη των δρομολογίων του μετρό με ιδιαίτερη ικα-
νοποίηση και χαρά, αναγνωρίζοντας ότι πρόκειται 
για ένα έργο κομβικής αξίας και σημασίας που θα 
αλλάξει άρδην την εικόνα της πόλης, παρά τον περιο-
ρισμένο σχεδιασμό του στην παρούσα φάση…

Δεν είναι μόνο το οικονομικό σκέλος αυτό καθ’ 
εαυτό ως προς το κόστος και τον χρόνο μετακίνησης 
των πολιτών, αλλά και η συμβολή του στην προστα-
σία του περιβάλλοντος με ταυτόχρονη μείωση των 
ρύπων και εξοικονόμηση ενεργειακών πόρων. Για να 
επιτευχθεί, δε, το δεύτερο στο μέγιστο βαθμό, δηλαδή 
η προστασία του περιβάλλοντος με τη δραστική μείω-
ση των ρύπων και των μικροσωματιδίων με τη θεαμα-
τική μείωση της εισόδου αυτοκινήτων στο στενάζον 

κέντρο της πόλης, θα πρέπει άμεσα να ολοκληρω-
θούν οι τερματικοί σταθμοί μετεπιβίβασης με θέσεις 
στάθμευσης και για Ι.Χ. αυτοκίνητα, με στόχο να απο-
θαρρυνθεί η είσοδός τους στο κέντρο, χρηματοδοτώ-
ντας είτε το εισιτήριο του μετρό («πράσινο» εισιτήριο) 
είτε τη θέση στάθμευσης (δωρεάν με την επίδειξη εισι-
τηρίου). Κι αυτό είναι πρωτεύουσα προτεραιότητα και 
ανάγκη, πολύ περισσότερο όσο διαρκούν τα έργα 
για την υπερυψωμένη περιφερειακή οδό (FlyOver), 
εάν βεβαίως θέλουμε να μιλάμε για ελάχιστη ποιό-

τητα ζωής σε μια 
πόλη που στερείται 
πρασίνου.   

Υπάρχει και ο 
κεφαλαιώδης κοι-
νωνικός χαρακτή-
ρας του καθώς ως 
δυναμικό μέσο 
μαζικής μεταφοράς 
θα κληθεί να εξυ-
πηρετεί ημερησίως 
συμπολίτες μας με 
ελάχιστο κόστος με-
τακίνησής τους, με 
ταχύτερη εξυπηρέ-
τησή τους κατά την 
προσέλευση στους 
χώρους εργασίας 
τους (και αντιστρό-
φως), αλλά κυρίως 
με συνθήκες που 
θα σέβονται την 
ανθρώπινη αξιο-
πρέπεια του μετακι-
νούμενου συμπο-
λίτη μας, κρίσιμο 
στοιχείο για τους 
ηλικιωμένους.

Καθ οριστικός 
προβλέπεται ο ρό-
λος του μετρό και 
ως προς τη συμβο-
λή του στην ανά-

πτυξη περιοχών, και δη υποβαθμισμένων, καθώς θα 
ελαχιστοποιηθούν ο χρόνος και οι αποστάσεις για 
τους καταναλωτές και τους επαγγελματίες. Ας φαντα-
στούμε, όμως, πόσο ισχυρότερος μοχλός ανάπτυ-
ξης θα ήταν ένα ολοκληρωμένο δίκτυο μετρό από 
τη Θέρμη και το αεροδρόμιο έως και τη Σίνδο και το 
ΑΤΕΙ, σε συνδυασμό με τη μεταφορά της ΔΕΘ στη 
δυτική Θεσσαλονίκη! Ίσως αυτή, σύμφωνα με το κα-
λύτερο σενάριο, να αντέξει να περιμένει ως το 2030 
οπότε θα λειτουργούν(;) δύο γραμμές του προαστια-
κού σιδηροδρόμου που θέλουν να τις συνδέσουν με 
το δίκτυο του Μετρό…

Επιτέλους, λοιπόν, το μετρό… σφυρίζει! Καλώς το 
μετρό…
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H φετινή 88η διοργάνωση της ΔΕΘ επικεντρώνεται, σύμφωνα με 
τους διοργανωτές στους κρίσιμους τομείς της οικονομίας που 
επηρεάζουν άμεσα την καθημερινότητα και την ευημερία των 

πολιτών δίνοντας έμφαση στα νέα τεχνολογικά μέσα, την καινοτομία και 
την βιώσιμη ανάπτυξη. Με τη δυναμική παρουσία των εκπροσώπων της 
πολιτικής ζωής της χώρας, τιμώμενη χώρα την Ομοσπονδιακή Δημοκρα-
τία της Γερμανίας και τη φιλοξενία πολλών B2B (Business to Business) και 
Β2C (Business to Customers) γεγονότων αλλά και πλήθος ψυχαγωγικών 
και πολιτιστικών εκδηλώσεων για το ευρύ κοινό, η 88η ΔΕΘ είναι έτοιμη 
για το ετήσιο ραντεβού της με τις χιλιάδες κόσμου που την επισκέπτονται 
κάθε χρόνο. 

27 επίσημες διεθνείς συμμετοχές στην 88η ΔΕΘ, 
ενισχύεται η εξωστρέφεια

Ενισχυμένο διεθνή χαρακτήρα ενσωματώνει η 88η ΔΕΘ, η οποία με Τι-
μώμενη Χώρα τη Γερμανία θα πραγματοποιηθεί από τις 7 έως τις 15 Σεπτεμ-
βρίου στο Διεθνές Εκθεσιακό Κέντρο Θεσσαλονίκης. Οι ξένες συμμετοχές 
προέρχονται φέτος από 27 χώρες έναντι 18 στην περσινή ΔΕΘ, αποτυπώ-
νοντας την άνοδο στην εξωστρέφεια της διοργάνωσης.  Οι 27 χώρες είναι 
οι Γερμανία, Αρμενία, Λουξεμβούργο, Ινδία, Ινδονησία, Βοσνία Ερζεγοβί-
νη, Πολωνία, Ιράν, Νεπάλ, Βουλγαρία, Ουρουγουάη, Μπαγκλαντές, Ιταλία, 
Μολδαβία, Ουκρανία, Κύπρος, Κόσοβο, Χώρες Υποσαχάριας Αφρικής, 
Ηνωμένο Βασίλειο, Ιαπωνία, Εκουαδόρ, Κατάρ, Πακιστάν, Αίγυπτος, Συρία, 
Κίνα και Παλαιστίνη. Μάλιστα, μεταξύ των φετινών συμμετοχών περιλαμ-
βάνονται χώρες που έρχονται για πρώτη φορά στη ΔΕΘ, οι οποίες είναι το 
Ηνωμένο Βασίλειο, το Κατάρ, η Ιαπωνία, οι Χώρες της Υποσαχάριας Αφρι-
κής, το Εκουαδόρ και το Κόσοβο.

Με 120 επιχειρήσεις και φορείς η Γερμανία, στην 88η ΔΕΘ
Με μία από τις μεγαλύτερες συμμετοχές Τιμώμενης Χώρας στην 

ιστορία της Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης θα συμμετάσχει φέτος η 
Γερμανία στην 88η ΔΕΘ (7-15/9/2024), καθώς στο περίπτερο της θα στε-
γαστούν 120 επιχειρήσεις και φορείς από όλο το φάσμα της οικονομίας, 
του πολιτισμού και της εκπαίδευσης.

Με καθολική κάλυψη και των 6.000 τ.μ. του περιπτέρου 13 του Διε-
θνούς Εκθεσιακού Κέντρου Θεσσαλονίκης, η 
Γερμανία υπό το brand «made in Germany» 
και με σύνθημα hallo Ελλάδα θα παρουσιά-
σει ένα περίπτερο προδιαγραφών Παγκόσμι-
ας Έκθεσης (EXPO), το οποίο θα αποτυπώνει 
μία επίκαιρη και αντιπροσωπευτική εικόνα 
της σύγχρονης Γερμανίας.

Οι επιχειρήσεις που θα συμμετέχουν στο 
Γερμανικό περίπτερο προέρχονται από τους 
σημαντικότερους κλάδους της μεγαλύτερης 
Ευρωπαϊκής οικονομίας, όπως βιομηχανία, 
μεταποίηση, υψηλή τεχνολογία, ενέργεια, 
μεταφορές-logistics, χρηματοπιστωτικός τομέας, φαρμακοβιομηχανία, 
αγροτική τεχνολογία και τεχνολογία τροφίμων (το σύνολο του καταλό-
γου των Γερμανών εκθετών είναι διαθέσιμο εδώ).

Παράλληλα οι Γερμανικοί φορείς δραστηριοποιούνται σε πολυσχι-
δή πεδία όπως του πολιτισμού, εκπαίδευσης, οικονομίας, εμπορίου κτλ.

Η εκθεσιακή συμμετοχή της Τιμώμενης Χώρας θα πλαισιωθεί από 
ένα ευρύ πρόγραμμα θεματικών ημερών με ενδιαφέρουσες διαλέξεις, 
συμπόσια και συναντήσεις B2B, όπου θα αναδειχθούν μεταξύ άλλων 

οι κλάδοι των logistics-μεταφορών, της βιομηχανίας υγείας-ιατρικής 
τεχνολογίας-φαρμακευτικών, των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας-
περιβαλλοντικής τεχνολογίας-αειφορίας, της εκπαίδευσης-έρευνας και 
της ψηφιακής οικονομίας-νεοφυών επιχειρήσεων.

Εκπαιδευτικές δράσεις, networking events και εταιρικές παρουσι-
άσεις, όπως επίσης και ένα πολιτιστικό πρόγραμμα με εκδηλώσεις στη 
Θεσσαλονίκη, θα πλαισιώνουν τη συμμετοχή της Τιμώμενης Χώρας 

στην 88η ΔΕΘ.
Ακόμη στα δύο Σαββατοκύριακα της έκ-

θεσης θα πραγματοποιηθούν ειδικές εκδη-
λώσεις για θέματα τουρισμού, τροφίμων και 
γεωργίας, ελέγχου καταστροφών και αστικής 
ανάπτυξης, ενώ οι καλλιτεχνικές και πολιτι-
στικές εκδηλώσεις, αναπόσπαστο μέρος του 
προγράμματος της Τιμώμενης Χώρας, θα 
πραγματοποιούνται σε όλη τη διάρκεια της 
ΔΕΘ.

Μάλιστα μία ημέρα των Music Events της 
88ης ΔΕΘ θα είναι αφιερωμένη στη Γερμανία 

με τη συμμετοχή δημοφιλούς μουσικού συγκροτήματος ενώ στη Θεσ-
σαλονίκη θα βρεθεί και ο «χρυσός» προπονητής της Εθνικής στο Euro 
2004, Ότο Ρεχάγκελ.

Η Γερμανική συμμετοχή οργανώνεται με την υψηλή εποπτεία του 
Υπουργείου Οικονομίας & Προστασίας του Κλίματος της Γερμανίας, 
ενώ την κατασκευή και προετοιμασία του εκθεσιακού περίπτερου, 
έχει αναλάβει ο Εκθεσιακός Οργανισμός της Λειψίας (Leipziger Messe 
International).

7-15 Σεπτεμβρίου

88η Διεθνής 
Έκθεση 
Θεσσαλονίκης
με τιμώμενη χώρα 
τη Γερμανία



Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 8 2   |   Σ Ε Π Τ Ε Μ Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 2 4αφιέρωμα στην 88η ΔΕΘ12 Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 8 2   |   Σ Ε Π Τ Ε Μ Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 2 4 αφιέρωμα στην 88η ΔΕΘ 13

«Η Έκθεση μας γέρασε» λένε οι παλιοί. Ποιοι πα-
λιοί; Πιο παλιοί δεν γίνεται!

Τέσσερις γενιές μεγάλωσαν μαθαίνοντας να επι-
σκέπτονται τη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης. Η πρώτη, 
η προπολεμική στην συντριπτική της πλειονότητα δεν 
είναι πια μαζί μας. Έπονται οι άλλες που χονδρικά χω-
ρίζονται σε τρεις περιόδους (1940-1967, 1967-2000 και 
2000-2024).

Για τους παλιούς τα βήματα πάνε μόνα τους προς 
την Έκθεση. Είτε φτάνουν εκεί από τη ΧΑΝΘ είτε από το 
Συντριβάνι.  Αυτόν τον κόσμο τον καλό , άλλοι τον είχαν 
πρώτα και ‘’σ’  εμάς τον παραδώσανε’’, που λέει ο ποιη-
τής. Κόσμος και κοσμάκης έζησε στη ΔΕΘ πραγματικά 
ιστορικές στιγμές.

Νέα επιτεύγματα της τεχνολογίας, συσκευές που 
απελευθέρωσαν κυρίως τις νοικοκυρές (ψυγείο, πλυντή-
ριο, κουζίνες) αλλά και τους επιχειρηματίες (αυτόματο 
τηλέφωνο , νέα αυτοκίνητα και άλλα εμπορικά οχήματα), 
παγκόσμιας συγκίνησης εκθέματα όπως οι «πέτρες από 
φεγγάρι»,  πρωτοπαρουσιάστηκαν στη ΔΕΘ, όπως και ο 
καφές-φραπέ(!)

Στην Έκθεση έβρισκε διέξοδο και η ευρηματικότητα 
και το πολυμήχανον του Ελληνικού επιχειρείν.

Για παράδειγμα , στις πρώτες προπολεμικές Εκθέσεις  
κυριάρχησαν επιχειρήσεις τροφίμων και ποτών, υφα-
ντουργίας, ένδυσης υπόδησης, χειροτεχνήματα, είδη 
αργυροχρυσοχοίας, χαλιά και έπιπλα. Ακολουθούσαν 
τα οικιακά σκεύη, τα αρώματα, τα παιχνίδια, τα κρύ-
σταλλα.

Πάντα αξίζει να θυμηθούν οι παλιότεροι και να μά-
θουν οι νεότεροι για χρόνια ανέμελα , αθώα, γεμάτα 
πάθος μπροστά στο καινούργιο που ερχόταν και είχε 
φτάσει  η ώρα του να προβληθεί εκεί που του άξιζε. Στην 
Έκθεση!

Τα σεληνιακά πετρώματα και η ΔΕΘ του 1970
 «Έχω ακόμα  τα περίεργα συναισθήματα που γεν-

νήθηκαν βλέποντας τις ΄́ πέτρες από το φεγγάρί ΄ εκείνη 
τη ζεστή μέρα στο περίπτερο των ΗΠΑ.  

Το ίδιο βράδυ, που είχε καθαρό φεγγάρι κοιτούσα 
συνέχεια προς τον ουρανό  μη μπορώντας να συνειδη-
τοποιήσω  ότι ο Νιλ Άρμστρονγκ ήταν  εκεί πέρυσι!!! Που 
, ξέρεις, σκεφτόμουνα, μπορεί αυτή τη στιγμή να είναι με 
την κοπέλα του, να της δείχνει το φεγγάρι και να της  λέει 
πως είναι να περπατάς εκεί»!

Αυτά είχε γράψει ο συγγραφέας και δημοσιογράφος 
Κώστας Μπλιάτκας ο όποιος με τις μνήμες του 12χρονου 
φιλοπερίεργου μαθητή μας παρουσιάζει μια συγκινητι-
κή εικόνα από το 1970.

«Τον Σεπτέμβρη του 1970 βρέθηκα κι εγώ μέσα στην 
Διεθνή Έκθεση. ‘’Πάμε να δούμε τα πετρώματα από το 
φεγγάρι’’ έλεγε ο πατέρας μου και να ‘μαστε στη μεγάλη 
ουρά έξω από το περίπτερο των ΗΠΑ μέσα στο λιοπύρι.

Παρηγοριά η παγωμένη μπύρα γι’ αυτόν και η πορ-
τοκαλάδα για μένα ενώ  από τα μεγάφωνα έπαιζαν την 
μεγάλη επιτυχία της εποχής ‘’In The Year 2525’’ (To έτος 
2525), τραγούδι που ήδη είχα αγαπήσει αφού το άκουγα 
τη Χρυσή Δισκοθήκη του Λευθέρη Κογκαλίδη από τον 
σταθμό των Ενόπλων!

Που να φανταζόμουν ο 12χρονος,  ότι  δεκατρία 
χρόνια αργότερα θα έκανα κι εγώ εκπομπές σ’ αυτόν 
τον σταθμό, που στο μεταξύ είχε μετονομασθεί ΕΡΤ2 
Θεσσαλονίκης στη Λεωφόρο Στρατού και μάλιστα θα 
εργαζόμασταν  στο ίδιο πρόγραμμα  με τον Λευθέρη  
κάνοντας ηχογράφηση ο καθένας την εκπομπή του  με 
τον σπουδαίο ηχολήπτη Ζαφείρη Χολέβα.

Για να επιστρέψω στην ουρά  της   ΔΕΘ  του 1970, 
φίλαθλοι του Άρη δίπλα μας το τραγουδούσαν 
με πολύ κέφι  το ‘’ έτος 2525’’ και άργησα να κα-
ταλάβω ότι επρόκειτο για καζούρα! Ήταν παρέα 
με κάτι ΠΑΟΚτζηδες στους οποίους έλεγαν  ότι ο 
ΠΑΟΚ θα χρειαστεί να περιμένει άλλους πεντέμισι 
αιώνες για να δει κύπελλο! 

-‘’Πότε θα πάρει κύπελο ο ΠΑΟΚ;
-In the Year 2525 !!!
Γέλια οι μεν , έξω φρενών οι δε.
Τι είχε συμβεί;
Δυο μήνες πριν , τέλη Ιουνίου 1970 στο κατάμε-

στο Καυτανζόγλειο , ο Άρης νικούσε τον ΠΑΟΚ με 
1-0 και  κατακτούσε το Κύπελλο Ελλάδος . Το γκολ 
έβαλε στο 8ο λεπτό ο Κεραμιδάς. Γι’ αυτό και οι φί-
λαθλοι που σας λέω χρησιμοποιούσαν συνεχώς  τη 
λέξη… ‘’κεραμίδα’’, για να πειράξουν τους  αντιπά-
λους τους.

Δεν χρειάστηκε όμως τόση αναμονή για τον 
δικέφαλο. Ιούνιος ήταν και πάλι , δύο χρόνια μετά, 
όταν ο ΠΑΟΚ σερβίρισε το πιάτο της εκδίκησης 
στον Άρη στον ημιτελικό και μάλιστα μέσα στου 
Χαριλάου. (Στη συνέχεια νίκησε και τον Παναθηνα-
ϊκό στου Καραϊσκάκη στον τελικό με 2-1 κατακτώ-
ντας το πρώτο του τρόπαιο).

Τέλος πάντων , κάποια στιγμή μπήκαμε στο 
περίπτερο. Θυμάμαι τα περίεργα συναισθήματα 
βλέποντας τις πέτρες από το φεγγάρι. Το ίδιο βρά-
δυ, που είχε καθαρό φεγγάρι κοιτούσα συνέχεια 
προς τα εκεί μη μπορώντας να συνειδητοποιήσω  
ότι ο Νιλ Άρμστρονγκ ήταν πέρυσι . ‘’Που , ξέρεις, 
σκεφτόμουνα, μπορεί αυτή τη στιγμή να είναι με 
την κοπέλα του και να της  λέει πως είναι στο φεγ-
γάρι’’!

Στο περίπτερο των ΗΠΑ το 1970 υπήρχε ει-
δική πτέρυγα αφιερωμένη στην προσπάθεια 
των Αμερικανών για την κατάκτηση του Διαστή-
ματος, καθώς και στην αμερικανική επιτυχία της 
προσσελήνωσης επανδρωμένου διαστημοπλοί-
ου. Ανάμεσα στα εκθέματα υπήρχαν μακέτες των 
πυραύλων «Κρόνος» του διαστημοπλοίου, της σε-
ληνακάτου καθώς και διαστημική τροφή. Εντυπω-
σιακότερο όλων όμως, ήταν το δείγμα σεληνιακού 
πετρώματος που συλλέχτηκε από το «Απόλλων 11» 
στην περιοχή της «Θαλάσσης της Ηρεμίας» τον Ιού-
λιο του 1969.

Ήμουν κι εγώ εκεί λοιπόν και νά ‘μαστε καλά να 
πηγαίνουμε   στη ΔΕΘ»!!!

Όπως προαναφέραμε ο καθένας θυμάται τα 
δικά του παιδικά ή νεανικά χρόνια στη ΔΕΘ. Γενικώς 
δεν υπάρχει Θεσσαλονικιός που να μην έχει ενσω-
ματώσει μνήμες Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης 
στις αναμνήσεις της ζωής του. Ο δικός μου πατέρας 
με τους συνομηλίκους του, οι άνθρωποι που έζη-
σαν ως παιδιά ή έφηβοι τον Β’ Παγκόσμιο και την 
Κατοχή θεωρούσαν την Έκθεση κοσμοϊστορικό γε-
γονός και μέχρι τα γεράματά τους είχαν να λένε για 
τους παραμορφωτικούς καθρέφτες και άλλα θαυ-
μαστά στα οποία η σημερινή νεολαία δεν δίνει 
καμία σημασία. Αυτοί που επίσης δεν γοητεύονται 
από την ετήσια διοργάνωση της ΔΕΘ είναι εδώ και 
πολλά χρόνια οι δημοσιογράφοι της πόλης ίσως 
γιατί ακούνε και μεταδίδουν συμπυκνωμένες 
υποσχέσεις από τους εκάστοτε κυβερνώντες για 
τις οποίες δεν ορκίζονται ότι θα γίνουν πραγμα-
τικότητα. 

  Του Κ. Μ. Δημητρίου

Η γενική συγκίνηση μιας επίσκεψης στη ΔΕΘ

 Για τους παλιούς τα βήματα πάνε μόνα τους προς την Έκθεση.  Είτε φτάνουν εκεί από τη ΧΑΝΘ είτε από το Συντριβάνι.  
Αυτόν τον κόσμο τον καλό, άλλοι τον είχαν πρώτα και ‘’σ’  εμάς τον παραδώσανε’’, που λέει ο ποιητής. 
Κόσμος και κοσμάκης έζησε στη ΔΕΘ πραγματικά ιστορικές στιγμές.

Η Θεσσαλονίκη το 1970

Πλήθος στην 35η ΔΕΘ, το 1970. 

Tο περίπτερο των ΗΠΑ

Τηλεφωνικές συσκευές με αυτόματη κλήση. 

Μια ‘’επανάσταση’’ από τον ΟΤΕ το 1964

Ο εμβληματικός Πύργος του ΟΤΕ  άνοιξε για πρώτη φορά το 1970
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Ηρθε η ώρα να χτυπήσει η καρδιά της ΔΕΘ 
στη Σίνδο και η Θεσσαλονίκη να πρασινίσει

 Ανοιχτή επιστολή του δημάρχου Νεάπολης-Συκεών στον πρωθυπουργό, τους πολιτικούς αρχηγούς, τους βουλευτές, 
τους περιφερειάρχες και τους συναδέλφους του δημάρχους της Βόρειας Ελλάδας

Την ξεκάθαρη πρότασή του για την αξιο-
ποίηση του δημόσιου χώρου όπου σή-
μερα βρίσκεται η ΔΕΘ και την μεταφορά 

του εκθεσιακού κέντρου σε υπερσύγχρονες 
εγκαταστάσεις με τη δυνατότητα φιλοξενίας δι-
εθνών συνεδρίων στη Σίνδο επαναφέρει ο δή-
μαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης 
μετά την έγκριση από την αρμόδια Κυβερνη-
τική Επιτροπή της εισήγησης του Υπερταμείου 
για τη δήθεν ανάπλαση της ΔΕΘ με σύμβαση 
παραχώρησης 35 ετών και με τη σύμπραξη 
ιδιωτικού και δημοσίου τομέα 
προκειμένου να διασφαλιστούν  
€300.000.000 δηλαδή ο προϋ-
πολογισμός του έργου.

Στην ανοιχτή επιστολή του 
προς τον πρωθυπουργό Κυριά-
κο Μητσοτάκη τους αρχηγούς 
των κοινοβουλευτικών κομμά-
των, τους βουλευτές τους περι-
φερειάρχες και τους συναδέλ-
φους του δημάρχους περιγράφει 
την πρόταση η οποία για τον ίδιο 
αποτελεί και την μοναδική ελπί-
δα για τον πρασινισμό αλλά και 
για την αναπτυξιακή προοπτική 
της Θεσσαλονίκης. 

Το πλήρες κείμενο της ανοιχτής επιστολής 
του Σίμου Δανιηλίδη: Η άμεση μετεγκατάστα-
ση της ΔΕΘ από το κέντρο της Θεσσαλονίκης 
έτσι ώστε εκεί που βρίσκεται τώρα ένα έκτρωμα 
που δεν ταιριάζει με την ιστορία και την αισθη-
τική της να δημιουργηθεί ένα Μητροπολιτικό 
Πράσινο πάρκο, είναι η μόνη ξεκάθαρη πρότα-
ση και η μοναδική ελπίδα για τη Θεσσαλονίκη. 

Στην κρίσιμη καμπή που βρισκόμαστε για 
ΔΕΘ, οι εκπτώσεις στις απαιτήσεις μας αφήνουν 
χώρο στην απληστία των Real Estate που φυ-
σικά αδιαφορούν για τις αναλογίες πρασίνου 
ανά κάτοικο, για την ποιότητα του αέρα που 
αναπνέουν τα παιδιά μας, για τα καρκινογόνα 
αιωρούμενα μικροσωματίδια που αυξάνονται 
επικίνδυνα όσο βαθαίνει η κλιματική κρίση και 
ετοιμάζεται να δώσει τη θέση της στο κλιματικό 
χάος. Απαιτούμε τώρα: 

 Την άμεση μετεγκατάσταση της ΔΕΘ στα δυ-
τικά με την παράλληλη κατεδάφιση όλων των 
κτισμάτων που συναποτελούν το εκθεσιακό 

κέντρο πέραν αυτών που είναι διατηρητέα. Άλ-
λωστε η πλειονότητα των κτιρίων προσβάλ-
λουν με την αισθητική τους την ιστορία της 
πόλης 

 Τη δημιουργία στους χώρους που σήμερα 
καταλαμβάνει η ΔΕΘ ενός καταπράσινου Μη-
τροπολιτικού Πάρκου που θα συμβάλει στη 
δημιουργία του Πράσινου Πετάλου το οποίο 
θα ξεκινάει από την παραλία θα περιλαμβάνει 
το πρώην στρατιωτικό νοσοκομείο 424 την πε-

ριοχή της Αγίας Φωτεινής, το Γ’ Σώμα Στρατού 
που ως Νατοϊκό πλέον στρατηγείο θα πρέπει 
να μεταφερθεί εκτός πόλης, την Ευαγγελίστρια 
(στα πρώην κοιμητήρια και πέριξ με τις απαραί-
τητες απαλλοτριώσεις που δεσμεύεται να ολο-
κληρώσει ο δήμος μας), τους Κήπους του Πασά, 
το περιαστικό δάσους και μέσω των Μετεώρων 
Πολίχνης θα φτάνει στο 424 ΓΣΝ και από εκεί 
μέσω Ευκαρπίας και ΤΙΤΑΝ στο Καλοχώρι. Δε-
κάδες χιλιάδες φυτεύσεις σε δημόσιους χώ-
ρους θα δώσουν στην πόλη ένα «Πράσινο Πέ-
ταλο» το οποίο θα της επιτρέψει να ανασάνει.

 Τη δημιουργία στη δημόσια έκταση που επε-
λέγη ήδη από τις αρχές της δεκαετίας του 2000 
στη Σίνδο, ενός υπερσύγχρονου Εκθεσιακού 
και Συνεδριακού κέντρου. Ενός κέντρου που 
θα δώσει στη Θεσσαλονίκη το προφίλ της πό-
λης που έχει τη δυνατότητα να φιλοξενεί διε-
θνείς εκθέσεις υψηλών προδιαγραφών και θα 
την επανατοποθετήσει στον παγκόσμιο χάρτη 
των πόλεων-διεθνών εκθεσιακών και συνεδρι-

ακών κέντρων επιτρέποντάς της να διεκδικήσει 
επάξια την ΕΧPO. «Η άμεση δημιουργία μεγά-
λου Μητροπολιτικού Πάρκου στο κέντρο της 
πόλης αφορά την ίδια μας τη ζωή κι αν διαθέ-
τουμε την παραμικρή ευαισθησία απέναντι 
στον άνθρωπο και την ποιότητα της ζωής του 
πρέπει να πούμε «όχι» στην τσιμεντοποίηση 
που κρύβει μέσα του το σχέδιο δήθεν ανάπλα-
σης της ΔΕΘ που προκρίνει το Υπερταμείο. 
Πρόκειται για σχέδιο που φορτώνει το χώρο με 
άσχετη και αχρείαστη δόμηση και αντιμετωπί-

ζει την έκταση στο κέντρο της Θεσ-
σαλονίκης σαν οικόπεδο προς 
ανοικοδόμηση με όρους Real 
Estate. Όπως επισημάναμε σε πρό-
σφατη συνάντησή μας με τους εκ-
προσώπους της Κίνησης Πολιτών 
«ΔΕΘ Μητροπολιτικό Πάρκο για 
μία Βιώσιμη Θεσσαλονίκη», η αντι-
παροχή στον επενδυτή δεν αφήνει 
χώρο για Μητροπολιτικό Πράσινο 
Πάρκο το οποίο υποτίθεται πως 
προβλέπεται και είναι απολύτως 
αναγκαίο για το πυκνοδομημένο 
κέντρο της πόλης. Εφόσον όλες και 
όλοι όσοι ασχολούμαστε με τα κοι-
νά υποστηρίζουμε πως αγωνιζό-

μαστε καθημερινά με αποκλειστικό γνώμονα 
την βελτίωση των όρων ποιότητας ζωής για 
όλους μας και ιδιαίτερα για τις γενιές που έρχο-
νται, οφείλουμε να κατανοήσουμε ότι ο δρό-
μος που ανοίγεται μπροστά μας για τη ΔΕΘ εί-
ναι μονόδρομος. Οφείλουμε να 
ακολουθήσουμε τη βιώσιμη πρακτική των 
ιστορικών ευρωπαϊκών μητροπόλεων αλλά και 
των πόλεων με ιστορία όπως η Θεσσαλονίκη. 
Οι στρογγυλοποιήσεις και οι συμβιβασμοί δεν 
αποτελούν στην περίπτωση της ΔΕΘ ένδειξη 
καλής θέλησης και προσπάθεια συνεννόησης 
αλλά υποθηκεύουν για άλλη μία φορά το μέλ-
λον της πόλης και των παιδιών μας στα ανεξέ-
λεγκτα οικονομικά συμφέροντα σε μία περίοδο 
κατά την οποία δυστυχώς η ίδια η φύση μας 
δείχνει με τον χειρότερο τρόπο πως δεν υπάρ-
χουν περιθώρια θεραπείας και η καταστροφή 
στην οποία τώρα θα συναινέσουμε θα είναι μη 
αναστρέψιμη. Και μην ξεχνάμε: Οποιαδήποτε 
ανοχή τώρα, θα γίνει συνενοχή στο έγκλημα 
που συντελείται.

ΣΙΜΟΣ ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ:
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Με την τραγική επιβεβαίωση των προ-
βλέψεων και έγκαιρων καταγγελιών 
του δημάρχου Νεάπολης-Συκεών 

Σίμου Δανιηλίδη ολοκληρώθηκε η διαδικα-
σία της ανακοίνωσης των οριστικών αποτελε-
σμάτων της ΕΕΤΑΑ για τους δικαιούχους του 
προγράμματος «Προώθηση και υποστήριξη 
παιδιών για την ένταξή τους στην προσχολική 
εκπαίδευση καθώς και για τη πρόσβασή παι-
διών σχολικής ηλικίας, εφήβων και ατόμων με 
αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής απα-
σχόλησης της χρονικής περιόδου 2024-2025», 
καθώς, σύμφωνα με τα αποτελέσματα (ΕΕΤΑΑ, 
20.8.2024), περισσότερα από 66.000 παιδιά 
μένουν εκτός της δωρεάν φιλοξενίας στα τμή-
ματα των ΚΔΑΠ.

Συγκεκριμένα, 51.839 παιδιά, παρότι διέ-
θεταν πλήρη φάκελο αίτησης, «κόπηκαν» από 
τα ΚΔΑΠ και δεν λαμβάνουν την πολυπόθητη 
επιταγή-voucher, καθώς από τις 108.942 αιτή-
σεις δικαιώνονται μόνο τα 57.103 παιδιά, με τα 
περισσότερα από τα «κομμένα» να προέρχο-
νται από την Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδο-
νίας (16.322 μη δικαιούχοι με πλήρη φάκελο). 
Αντίθετα, καλύπτεται το σύνολο των θέσεων-
αιτήσεων που αντιστοιχούν στους Βρεφονηπι-
ακούς και Παιδικούς Σταθμούς και στα ΚΔΑΠ-
μεΑ, με τον συνολικό αριθμό των αιτήσεων να 
ανέρχεται στις 225.202 από τις οποίες voucher 
αποκτούν 173.363 παιδιά.

Το πρόβλημα αποκτά μεγαλύτερες διαστά-
σεις καθώς, από τις 20.960 αιτήσεις με ελλιπή 
φάκελο, εκτιμάται ότι τουλάχιστον οι 15.000 
αιτήσεις απορρίφθηκαν από τα ΚΔΑΠ εξαιτίας 
των εισοδηματικών κριτηρίων, αφού αυτά δεν 
αναπροσαρμόστηκαν-επικαιροποιήθηκαν 
καθώς μέσα στο 2023 σημειώθηκαν αυξήσεις 
στους μισθούς των εργαζόμενων γονέων, κάτι 
που ομόφωνα πρότειναν τα συλλογικά Όργα-
να των δήμων, με αποτέλεσμα ο αριθμός των 
«κομμένων» παιδιών να ανέρχεται πάνω από 
τις 66.000. 

«Οι προβλέψεις μας δυστυχώς επαληθεύ-
τηκαν αφού δεν εισακούστηκαν οι ομόφωνες 
αποφάσεις της ΚΕΔΕ για αύξηση του προϋπο-
λογισμού και αλλαγή εισοδηματικών κριτηρί-
ων, με αποτέλεσμα να γινόμαστε σε ένα, ακόμη 
χειρότερο αυτή τη φορά, έργο θεατές. Παρά 

τις περιχαρείς δηλώσεις της αρμόδιας υπουρ-
γού περί την αύξηση του προϋπολογισμού, 
τα αποτελέσματα είναι τραγικά καθώς πάνω 
από 66.000 παιδιά μένουν εκτός των ΚΔΑΠ! Ο 
αριθμός αυτός συνιστά ‘‘σφαγή των παιδιών’’ 
για δεκάδες χιλιάδες παιδιά που βλέπουν τα 
όνειρά τους για συμμετοχή σε τμήματα πολι-
τισμού, αθλητισμού, πληροφορικής, ρομπο-
τικής, κ.ά., να ακυρώνονται με τον χειρότερο 
τρόπο, και τους γονείς τους να βρίσκονται σε 
απόγνωση, όταν καλούνται να δώσουν έναν 
από τους δύο μισθούς τους σε δραστηριότη-
τες, εν μέσω μιας χρονικής περιόδου που ο 
οικογενειακός προϋπολογισμός πλήττεται από 
την ενεργειακή κρίση, την ακρίβεια, τον πλη-
θωρισμό και την ανεργία», δηλώνει ο Σίμος 
Δανιηλίδης, ο οποίος, όλο το διάστημα που 
προηγήθηκε, δεν σταμάτησε με δημόσιες πα-
ρεμβάσεις του, εισηγήσεις του στην ΚΕΔΕ και 
στην ΠΕΔ-ΚΜ, όπως και με επιστολές του στα 
αρμόδια κυβερνητικά στελέχη να επισημαίνει 
τα τρωτά του συστήματος και της προκήρυξης, 
καταθέτοντας ταυτόχρονα συγκεκριμένες και 

υλοποιήσιμες προτάσεις για την ενίσχυση του 
προγράμματος, τις οποίες, μάλιστα, συνεχίζει 
να διεκδικεί.

«Σε πλήρη απόγνωση οι γονείς…»
Όπως τονίζει, «με αυτόν τον χαμηλότατο 

προϋπολογισμό, και με τους όρους που επέ-
βαλαν, ήταν αναμενόμενο να υπάρξει αυτό 
το τραγικό αποτέλεσμα», υπογραμμίζοντας 
ότι πλέον «οι ίδιοι οι γονείς, και μάλιστα υπερ-
πολύτεκνων οικογενειών με 6-7-8 παιδιά, και 
οικογένειες με μικτό ετήσιο χαμηλό εισόδημα, 
που τα παιδιά τους δεν απέκτησαν το πολυπό-
θητο voucher, βρίσκονται σε βαθιά απόγνω-
ση, δεδομένων των συνθηκών της ανεργίας, 
της ακρίβειας και της ενεργειακής κρίσης». 
«Τούτη η πρακτική, όχι μόνο δεν οδηγεί σε 
στήριξη της ελληνικής οικογένειας, αλλά απο-
τελεί χαριστική βολή στο δημογραφικό πρό-
βλημα καθώς οι γονείς αποθαρρύνονται στην 
απόκτηση περισσότερων του 1-2 παιδιών 
βλέποντας να μην υπάρχει στήριξη από την 
Πολιτεία. Θα το υποστούν τα παιδιά στην προ-

«Είναι επιτακτική η ανάγκη να υιοθετη-
θούν οι θέσεις και οι προτάσεις μας στο σύνο-
λό τους, προκειμένου επιτέλους να αντιμετω-
πιστεί η κοινωνική κρίση και το δημογραφικό 
πρόβλημα που απέκτησε τεράστιες διαστά-
σεις στη χώρα μας», τονίζει ο δήμαρχος Νε-
άπολης-Συκεών, συνεχίζοντας τον αγώνα 
για την επίλυση του μεγάλου προβλήματος 
που αφορά δεκάδες χιλιάδες οικογένειες και 
παιδιά. Όπως επισημαίνει, «ακόμη και τώρα, 
παραμονές της έναρξης της σχολικής περι-
όδου, μπορούν να γίνουν οι αναγκαίες και 
επιβεβλημένες διορθώσεις του προγράμμα-
τος χάριν της στήριξης των δοκιμαζόμενων 
γονέων και των αποκλεισμένων από τα ΚΔΑΠ 
παιδιών». 

«Χρόνος υπάρχει, απλά να επιδειχθεί η 
ελάχιστη ευαισθησία και πολιτική βούληση», 
δηλώνει ο Σίμος Δανιηλίδης, επαναφέροντας 
τις προτάσεις του για τη στήριξη της κοινωνί-
ας και των δημοτικών δομών. Μεταξύ άλλων 
προτείνεται και διεκδικείται η: 

 Επαναφορά του προηγούμενου καθε-
στώτος σύζευξης και τοποθέτησης όπου το 
voucher να συνδέεται με συγκεκριμένη θέση 
σε κάποια δομή, με ταυτόχρονη κατάργηση 
του συστήματος που εισήγαγε η προηγούμε-
νη κυβέρνηση το 2016.

Κατάργηση της ποσόστωσης 65%-15%-
20% για τους Βρεφικούς και Παιδικούς Σταθ-
μούς, ΚΔΑΠμεΑ και ΚΔΑΠ. Επισημαίνεται πως 
ακόμη και τα αδιάθετα ποσά των Παιδικών 
Σταθμών από την κατανομή δεν διατέθηκαν 
στα ΚΔΑΠ με αποτέλεσμα δεκάδες χιλιάδες 
παιδιά να μείνουν εκτός.

 Ενίσχυση των δημοτικών δομών παιδι-
κής προστασίας.

 Μόνιμες δημοτικές δομές παιδικής προ-
στασίας.

 Εξασφαλισμένη και σταθερή χρηματο-
δότηση με πλήρη κάλυψη του λειτουργικού 
κόστους των δημοτικών δομών από τον Κρα-
τικό Προϋπολογισμό.

 Ριζική αναμόρφωση του ισχύοντος 
Προεδρικού Διατάγματος (ΠΔ 99/2017) και 
Κανονισμού Λειτουργίας των Παιδικών, Βρε-
φονηπιακών και Βρεφικών Σταθμών με βάση 
τις προτάσεις της ΚΕΔΕ. Ενδεικτικά αναφέρε-
ται πως, για τους υφιστάμενους Δημοτικούς 
Σταθμούς, πρώην  κρατικοί Παιδικοί και Βρε-
φονηπιακοί Σταθμοί που μεταφέρθηκαν από 
το 2001, προαιρετικά, με το ν. 2880/2001 και 
υποχρεωτικά και οριστικά το 2003 με το ν. 
3106/2003, κυρίως στα αστικά κέντρα, ακόμη 
και κτίρια 20ετίας, όπου οι χώροι είναι σα-

φώς περιορισμένοι, η ρύθμιση του άρθρου 
4 του ΠΔ 99/2017 δημιουργεί προβλήματα 
στην προσαρμογή τους και κατ΄ επέκταση στη 
λειτουργία τους και θα οδηγήσει στο κλείσι-
μό τους. Έτσι προτείνεται να απαλειφθεί η 
πρόβλεψη για το διαμορφωμένο υπαίθριο 
χώρο, ή διαφορετικά να μην συνδέεται με το 
μέγεθος και τη δυναμικότητα του Σταθμού και 
να υπάρχει ρητή νομοθετική δυνατότητα να 
αυλίζονται τα παιδιά κατά τμήματα και ο υπο-
λογισμός των τ.μ. να γίνεται στο υποσύνολο 
των τμημάτων και όχι στο σύνολο της δυναμι-
κότητας. Σημειώνεται ότι η πρόταση αυτή είχε 
γίνει δεκτή από την προηγούμενη ηγεσία του 
Υπουργείου Εσωτερικών αλλά και από την τω-
ρινή, διά στόματος του Αναπληρωτή Υπουρ-
γού Εσωτερικών κ. Λιβάνιου, και πρέπει όμως 
άμεσα να νομοθετηθεί.

 Αναζήτηση επιπλέον πόρων αποκλειστικά 
και μόνο για τις δημοτικές δομές (πράγμα εφι-
κτό καθώς και πρόκειται για εθνικούς πόρους). 

Επίσης, ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης, 
κινητοποιώντας για μια ακόμη φορά τα συλ-
λογικά Όργανα των δήμων, προτείνει και δι-
εκδικεί:  

 Αύξηση της τιμής του voucher, αναγκαι-
ότητα που είναι πλέον επιβεβλημένη λόγω 
της ενεργειακής κρίσης (αύξηση λειτουργικών 
εξόδων θέρμανσης, φωτισμού, τρόφιμα κ.λπ.) 
και της αύξησης του μισθολογικού κόστους. 

Να συμπεριληφθούν στους δικαιούχους 
ωφελούμενους και οι δημόσιοι υπάλληλοι με 
τους ίδιους ακριβώς όρους και προϋποθέσεις 
με τους λοιπούς δικαιούχους. 

 Να δικαιούνται voucher για τα ΚΔΑΠ 
και  οι γονείς των 4χρονων που φοιτούν στα 
Νηπιαγωγεία στο πλαίσιο της δίχρονης υπο-
χρεωτικής εκπαίδευσης.  

 Να επαναπροσδιοριστεί το ηλικιακό 
όριο μεταξύ των βρεφών που εντάσσονται 
στα βρεφικά τμήματα και των παιδιών που 
εντάσσονται στα παιδικά τμήματα, δηλα-
δή από 2 χρονών και άνω όλα τα παιδιά να 
εντάσσονται στα παιδικά τμήματα (χρήζει 
τροποποίησης ο Πρότυπος Κανονισμός Λει-
τουργίας Δημοτικών Παιδικών και Βρεφονη-
πιακών Σταθμών). 

 Να δοθεί παράταση για δύο έτη των 
προβλεπόμενων στις παρ. 1,2 και 4 του άρ-
θρου 13 του ν.4623/2019 (Α134) ημερομηνι-
ών όπως αντικαταστάθηκαν με το άρθρο 107 
του ν. 4876/2021 που αφορούν σε λήξη προ-
θεσμιών για αδειοδοτήσεις των Δημοτικών 
Παιδικών Σταθμών.  

εφηβική, την πιο τρυφερή και εύπλαστη 
ηλικία τους, που αντί να συμμετέχουν σε 
δημιουργικές εξωσχολικές δραστηριότη-
τες, θα αναζητούν άλλες διεξόδους. Έτσι, 
ας μην εκπλησσόμαστε όταν καταγράφεται 
αύξηση των παραβατικών συμπεριφορών 
από εφήβους, όταν επιδεινώνεται το κλίμα 
με το παιδικό μπούλινγκ και τις παιδικές 
συμμορίες, αφού τα παιδιά στερούνται 
διεξόδων που πλάθουν χαρακτήρες και 
προσωπικότητες. Για αυτό και επιμένουμε 
ότι το πρόγραμμα για τα ΚΔΑΠ πρέπει να 
διευρυνθεί και να αγκαλιάσει τους νέους 
έως και το 15ο έτος της ηλικίας τους. Θα το 
υποστούν και χιλιάδες εργαζόμενοι στα 
ΚΔΑΠ που θα βρεθούν ενώπιον της ανερ-
γίας», καταγγέλλει σε υψηλούς τόνους ο 
Σίμος Δανιηλίδης. 

Σύμφωνα με τον δήμαρχο Νεάπολης-
Συκεών, αυτό «συμβαίνει τη στιγμή που 
για μια ακόμη χρονιά διατέθηκαν χιλιάδες 
voucher σε περιοχές (νησιωτικές και ορει-
νές) όπου δεν υπάρχουν και δεν προσφέ-
ρονται αντίστοιχες θέσεις, με αποτέλεσμα 
να δεσμεύονται εκατομμύρια ευρώ που 
δεν θα χρησιμοποιηθούν».

Από τη δραματική αυτή εξέλιξη πλήτ-
τονται ιδιαίτερα και οι δημοτικές δομές κα-
θώς η αξία του voucher διατηρήθηκε στα 
ίδια επίπεδα με τα προηγούμενα χρόνια, 
όταν το συνολικό κόστος λειτουργίας των 
τμημάτων, ειδικά των Βρεφονηπιακών και 
Παιδικών Σταθμών αυξήθηκε θεαματικά 
εξαιτίας των ανατιμήσεων στους τομείς 
της ενέργειας, των τροφίμων και των αυ-
ξήσεων στους μισθούς των εργαζομένων, 
δεδομένης της αυστηρής τήρησης του 
νόμου σχετικά με την αναλογία των βρε-
φονηπιοκόμων και παιδιών ανά τμήμα. 
Συγκεκριμένα, ενώ το κόστος ανά παιδί 
στους Βρεφικούς Σταθμούς εκτιμάται στα 
5.500 ευρώ, η αξία του voucher είναι 3.239 
€, και την ίδια στιγμή το κόστος ανά παιδί 
στους Παιδικούς Σταθμούς ανέρχεται στα 
4.500 € και η αξία του voucher στα 2.612 
ευρώ.

«Οι δημοτικές δομές για μια ακόμη 
φορά καλούνται να σηκώσουν το μεγά-
λο οικονομικό βάρος, και μάλιστα σε μια 
περίοδο κρίσης, ανεργίας και εργασιακής 
αβεβαιότητας που διανύουμε. Και όλα 
αυτά συμβαίνουν σκοπίμως καθώς δεν 
προβλέφθηκαν ούτε αύξηση του voucher 
για τα ΚΔΑΠ, τους Βρεφονηπιακούς και 
Παιδικούς Σταθμούς, ούτε επιπλέον πό-
ροι, ειδικά για τις δημοτικές δομές, ούτε 
ανακατανομή των αδιάθετων voucher από 
Βρεφονηπιακούς και Παιδικούς Σταθμούς 
σε ΚΔΑΠ. Δυστυχώς, για ακόμη μία φορά 
αγνοήθηκαν οι θέσεις μας και οι ομόφωνες 
αποφάσεις της ΚΕΔΕ και των ΠΕΔ και δια-
μορφώθηκε ένα πλαίσιο στο ίδιο αποτυχη-
μένο μοτίβο με τα προηγούμενα», τονίζει ο 
δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών.

ΚΔΑΠ: 
Η «Σφαγή των παιδιών» σε επανάληψη!

 Περισσότερα από 66.000 παιδιά αποκλείστηκαν από τα ΚΔΑΠ στερούμενα των πολυπόθητων voucher, 

παρότι διέθεταν πλήρη φάκελο    Σίμος Δανιηλίδης: «Δυστυχώς οι προβλέψεις και οι προτάσεις μας αγνοήθηκαν 
και δεκάδες χιλιάδες γονείς οδηγούνται στην απόγνωση…»

ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΤΟΥ ΣΙΜΟΥ ΔΑΝΙΗΛΙΔΗ

«Οι επιβεβλημένες διορθώσεις 
μπορούν να γίνουν και τώρα…»
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Τίτλους τέλους φαίνεται πως ρίχνει η κυβέρνηση στο πιο 
εμβληματικό, μεγάλο και επιτυχημένο πρόγραμμα απα-
σχόλησης το οποίο μάλιστα αφορά ένα από τα πιο ευαί-

σθητα τμήματα του πληθυσμού σε παραγωγική ηλικία, όσες και 
όσους έχουν περάσει το 55ο έτος της ηλικίας τους και χρειάζο-
νται εργασία για να επιβιώσουν και ένσημα για να κατοχυρώ-
σουν δικαίωμα συνταξιοδότησης.

Το πρόγραμμα της ΔΥΠΑ (πρώην ΟΑΕΔ) με τον χαρακτηρι-
σμό «Πλησίον της σύνταξης» ή «55 συν» φαίνεται πως διακόπτε-
ται ξαφνικά χωρίς να έχουν γίνει γνωστοί οι λόγοι της διακοπής 
του.

Το σίγουρο είναι πως εκατοντάδες άνεργοι που είχαν εκδη-
λώσει ενδιαφέρον και βρίσκονται σε φάση αναμονής προκειμέ-
νου να ενημερωθούν από τους οικείους δήμους για τις σχετικές 

συνεντεύξεις προκειμένου να προχωρήσει η διαδικασία πρό-
σληψής τους, είναι πλέον στον αέρα.

Επιπλέον, όπως επισημαίνει ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών 
Σίμος Δανιηλίδης που ήταν και ο εμπνευστής της ένταξης της 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης και των φορέων της στο πρόγραμμα, η 
πλειονότητα των δήμων βρίσκεται σε δεινή θέση αφού αδυνατεί 
πλέον να καλύψει κρίσιμες θέσεις εργασίας στην καθαριότητα, 
την πυροπροστασία, το πράσινο, τις επισκευές σχολικών μονά-
δων και άλλους καίριους τομείς. Σύμφωνα με τον κ. Δανιηλίδη, 
ενώ το πρόγραμμα είχε δώσει το «φιλί της ζωής» στους δήμους 
μετά και την αναστολή των προσλήψεων μέσω του ΑΣΕΠ, με την 
συγκεκριμένη απόφαση-βόμβα δεκάδες ΟΤΑ σε όλη τη χώρα 
θα δυσλειτουργούν σε βάρος των ίδιων των δημοτών τους.

«Οι πρώτες πληροφορίες κάνουν λόγο για «ξαφνικό θάνατο» 

Ξαφνικός θάνατος για το 55 συν, 
το πιο επιτυχημένο πρόγραμμα της ΔΥΠΑ

 Για βόμβα μεγατόνων στα θεμέλια της Τοπικής Αυτοδιοίκησης κάνει λόγο 
ο Σίμος Δανιηλίδης και προβλέπει χάος

συνέχεια στη σελ. 20
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που προήλθε από την άρνηση του οικονομικού επιτελείου της 
κυβέρνησης να χρηματοδοτήσει τη ΔΥΠΑ για τη συνέχιση του 
προγράμματος», υπογραμμίζει ο κ. Δανιηλίδης και προσθέτει: 
«Τους καλούμε άμεσα πάρουν πίσω την εγκύκλιο, φυσικά και θα 
δράσουμε όλοι μαζί οι αυτοδιοικητικοί μέσω των θεσμικών μας 
οργάνων γιατί βάζουν σε κίνδυνο κρίσιμους τομείς της Αυτοδι-

οίκησης οι οποίοι τα τελευταία χρόνια λειτουργούσαν χάρη σε 
αυτό το πρόγραμμα. Αναφέρομαι στην καθαριότητα που σχετί-
ζεται άμεσα με τη δημόσια υγεία εν μέσω τουριστικής περιόδου, 
την πυροπροστασία στην πιο κρίσιμη περίοδο του καλοκαιριού, 
τις συντηρήσεις και επισκευές σχολικών κτιρίων λίγο πριν ανοί-
ξουν τα σχολεία. Επιπλέον, δεν πρέπει να ξεχνάμε το αρνητικό 
κοινωνικό αποτύπωμα της απόφασης αυτής αφού σε καιρό τόσο 
μεγάλης ακρίβειας χιλιάδες άνεργοι βρίσκονται στον αέρα μια 
και όλοι γνωρίζουμε πως οι εργοδότες δεν προσλαμβάνουν ερ-
γαζόμενους αυτής της ηλικιακής ομάδας».

Τέλος προλαμβάνοντας τυχόν αναφορές στο κόστος του 
προγράμματος ο κ. Δανιηλίδης επισημαίνει ότι «αφενός οι εκτός 
προγράμματος άνεργοι θα συνεχίσουν να επιδοτούνται από την 
ΔΥΠΑ και αφετέρου το πρωτογενές πλεόνασμα που ανακοίνωσε 
η κυβέρνηση για το πρώτο τετράμηνο του έτους (το οποίο υπο-
λείπεται του επόμενου τετραμήνου που ανήκει στον τουρισμό) 
άγγιξε τα 3,2 δισ. δηλαδή 2,6 δισ. επιπλέον από τα 600 εκατομ-
μύρια που αναμένονταν. Άρα δεν υπάρχει καμία σοβαρή δικαι-
ολογία να μην στηριχθεί ένα πρόγραμμα με αυτά τα χαρακτηρι-
στικά εκτός από την παντελή έλλειψη κοινωνικής ευαισθησίας» 
καταλήγει στη δήλωσή του ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών.

Στο 2025 παραπέμπει η απάντηση του υπουργείου Οικο-
νομικών τρεις εβδομάδες μετά τη διαρροή της είδησης 

Το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών σε ανα-
κοίνωση που εξέδωσε τρεις εβδομάδες μετά τη διαρροή για τη 
διακοπή του προγράμματος αναφέρεται σε «ψευδείς φήμες» και 
παραπέμπει στο 2025.

Διαβάστε αυτούσιο τμήμα της ανακοίνωσης.
«Με την από 06/08/2024 ΚΥΑ το πρόγραμμα επεκτάθηκε 

για επιπλέον 5.000 θέσεις, φτάνοντας τις συνολικά τις 26.500. Η 
πρόσθετη δαπάνη για την τελευταία επέκταση των 5.000 θέσεων 
ανέρχεται σε 156 εκατ. ευρώ, εκ των οποίων 90 εκατ. ευρώ επι-
βαρύνουν τον προϋπολογισμό της ΔΥΠΑ και 66 εκατ. ευρώ τον 
προϋπολογισμό των ΟΤΑ και των φορέων Γενικής Κυβέρνησης. 
Η συνολική εκτιμώμενη δαπάνη του προγράμματος έχει ανέλθει 
στα 625,8 εκατ. ευρώ, εκ των οποίων 367,8 εκατ. ευρώ επιβαρύνει 
τον προϋπολογισμό της ΔΥΠΑ και 258 εκατ. ευρώ τον προϋπο-
λογισμό των ΟΤΑ και των φορέων Γενικής Κυβέρνησης.

«Είναι προφανές ότι το Πρόγραμμα επεκτείνεται διαδοχι-
κά, λαμβάνοντας υπόψη τη λήξη της θητείας των παλαιότερων 
ωφελούμενων και την εισροή νέων ωφελούμενων, αλλά και το 
ετήσιο δημοσιονομικό κόστος που επιβαρύνει τον τακτικό προ-
ϋπολογισμό…

Υπολογίζεται ότι και μετά την τελευταία επέκταση των δικαι-
ούχων κατά 5.000, και ενώ το πρόγραμμα είχε αρχικά σχεδιαστεί 
ώστε να υπάρχουν 10.000 ενεργοί δικαιούχοι, από τους περίπου 
26.500 που έχουν προσληφθεί έως σήμερα, περισσότεροι από 
17.000 είναι σήμερα ενεργοί.

Είναι κατανοητό ότι υπάρχουν δεδομένα δημοσιονομικά πε-
ριθώρια τόσο στον προϋπολογισμό της ΔΥΠΑ, όσο και των ΟΤΑ 
και των φορέων Γενικής Κυβέρνησης που ορίζουν τον ρυθμό με 
το οποίο επεκτείνονται οι θέσεις του προγράμματος. Το Υπουρ-
γείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών βρίσκεται σε συνερ-
γασία με το Υπουργείο Εργασίας και τη ΔΥΠΑ ώστε εντός του 
2025 να επεκταθεί το πρόγραμμα, όπως συνέβη κατ’ επανάληψη 
το 2022, το 2023 και πρόσφατα τον Αύγουστο του 2024.

Όπως εύκολα γίνεται αντιληπτό δεν αναφέρεται πουθενά τι 
θα γίνει με τις αιτήσεις που είχαν κατατεθεί ως τις 6 Αυγούστου, 
αν και πόσες από αυτές θα εξυπηρετηθούν 

 Ενώ οι περισσότεροι 
δήμοι ανέμεναν το σήμα 
από την ΔΥΠΑ (πρώην 
ΟΑΕΔ) για να αρχίσουν 
τις συνεντεύξεις 
και στη συνέχεια τις προ-
σλήψεις των ενδιαφε-
ρομένων, πληροφορίες 
που διέρρευσαν από την 
υπηρεσία κάνουν λόγο 
για άμεση διακοπή του 
προγράμματος
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Σε νέα διάσταση θέτει το πρόβλημα με την επέ-
λαση αγριογούρουνων το περιστατικό που 
συνέβη τα ξημερώματα μίας ήσυχης μέρας του 

Αυγούστου στην οδό Ρόδων στα Πεύκα. Σύμφωνα με 
αναφορά κατοίκων της περιοχής, σημειώθηκε μάχη 
μεταξύ αδέσποτων σκύλων 
και δύο  αγριογούρουνων, 
γεγονός το οποίο προκάλεσε 
τον τρόμο των περιοίκων. Ο 
δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών 
Σίμος Δανιηλίδης με αφορμή 
το νέο περιστατικό έστειλε νέα 
επιστολή στον πρωθυπουργό, 
τους συναρμόδιους υπουρ-
γούς, τους βουλευτές Θεσσα-
λονίκης, τον περιφερειάρχη 
και τους εμπλεκόμενους φο-
ρείς και υπηρεσίες.                                                            

Αγέλες αγριογούρουνων 
εμφανίζονται ολόκληρο το 
καλοκαίρι στα Πεύκα, ακρι-
βώς έναν χρόνο μετά την συ-
μπληρωματική κατάθεση που 
είχε δώσει στο Πταισματοδι-
κείο Θεσσαλονίκης ο Σίμος 
Δανιηλίδης για τη μαζική επα-
νεμφάνισή τους στο πολεοδο-
μικό συγκρότημα. Μάλιστα ο δήμαρχος είχε ήδη από 
τον Αύγουστο του 2022 επισημάνει με επιστολή του 
στους δικαστικούς λειτουργούς πως ο κίνδυνος για 

την ασφάλεια των κατοίκων αλλά και την ομαλότητα 
της κυκλοφορίας είναι υπαρκτός και σημαντικός.

Τα αγριογούρουνα επελαύνουν σε πολυσύχνα-
στους δρόμους των Πεύκων, όπου κυκλοφορούν πε-
ζοί και βρίσκονται κατοικίες.

Η περιοχή γειτνιάζει με το 
δάσος του Σέιχ Σου και οι ανη-
συχίες πολλαπλασιάζονται 
από το γεγονός ότι πέρυσι την 
περίοδο της εμφάνισης αγριο-
γούρουνων είχαν αναφερθεί 
εννέα θανατώσεις σκύλων 
αλλά και τροχαία ατυχήματα 
σχετιζόμενα με αγριογούρου-
να. 

Ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης 
εστιάζοντας στους κινδύνους 
για τους πολίτες, και ειδικά 
για τους εποχούμενους που 
ανά πάσα στιγμή μπορεί να 
πέσουν πάνω σε αγέλες των 
μεγαλόσωμων τετράποδων, 
επαναλαμβάνει την έκκλη-
σή του για συντονισμό των 
ενεργειών των συναρμόδιων 
υπουργείων, της περιφέρειας, 

των δήμων, των δασικών υπηρεσιών και των αστυ-
νομικών αρχών για την αντιμετώπιση του φαινομέ-
νου με στόχο την αποφυγή σοβαρών ατυχημάτων.

Στη Βουλή το θέμα από την βουλευτή 
Α΄ Θεσσαλονίκης του ΣΥΡΙΖΑ Ράνια Θρασκιά

Την επιστολή του δημάρχου Νεάπολης-Συκεών Σίμου Δανιηλί-
δη για την ανεξέλεγκτη κυκλοφορία αγελών αγριογούρουνων μέσα 
στον αστικό ιστό και ειδικά στη δημοτική ενότητα Πεύκων κατέθεσε 
ως αναφορά στους υπουργούς Προστασίας του Πολίτη, Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων και Εσωτερι-
κών η βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης του ΣΥΡΙΖΑ Ράνια Θρασκιά. 

Η κ. Θρασκιά επικαλείται το κείμενο της επιστολής που έχει ως 
αποδέκτη τον πρωθυπουργό, τους συναρμόδιους υπουργούς, τους 
βουλευτές Θεσσαλονίκης, τον περιφερειάρχη και κάθε εμπλεκόμενη 
υπηρεσία και αναφέρεται στο σοβαρό πρόβλημα με τα αγριογού-
ρουνα που σκορπούν όχι μόνο τον τρόμο στους κατοίκους και τους 
διερχόμενους αλλά και την αγωνία για το ενδεχόμενο πρόκλησης 
τραγικών περιστατικών σε βάρος ανυποψίαστων πεζών και εποχού-
μενων.

Μάλιστα η βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης επισημαίνει πως ο δή-
μαρχος Νεάπολης-Συκεών επαναφέρει το θέμα που ο ίδιος ανέδειξε 
από το 2022 όταν το περιαστικό δάσος του Σέιχ Σου είχε καταληφθεί 
από αγέλες αγριογούρουνων που έκαναν συχνότατες εφόδους σε 
κατοικημένες περιοχές όπως και σε κεντρικούς οδικούς άξονες όπως 
η περιφερειακή οδός όπου τα διερχόμενα οχήματα αναπτύσσουν 
υψηλές ταχύτητες με κίνδυνο ατυχήματος. Τέλος, η κ. Θρασκιά ανα-
φέρεται ειδικά στο περιστατικό που σημειώθηκε τα ξημερώματα της 
9ης Αυγούστου προσδίδοντας ανησυχητικές διαστάσεις στο φαι-
νόμενο της παρουσίας αγριογούρουνων στον αστικό ιστό: Κάτοι-
κοι των Πεύκων είχαν καταγράψει μάχη αδέσποτων σκύλων με δύο 

αγριογούρουνα, κάτι που τους προκάλεσε μεγαλύτερο τρόμο και 
ανησυχία για το ενδεχόμενο να συμβούν τα χειρότερα.

Ο Σίμος Δανιηλίδης χαιρετίζει την πρωτοβουλία της κ. Θρασκιά, 
εκφράζει την ικανοποίησή του που το θέμα έφθασε στη Βουλή των 
Ελλήνων και αναμένει τις απαντήσεις των συναρμόδιων υπουργών. 
Επιπλέον, όπως επισημαίνει, αναμένει να ενεργοποιήσουν και άλ-
λοι βουλευτές Θεσσαλονίκης μέσα κοινοβουλευτικού ελέγχου που 
έχουν στη διάθεσή τους αλλά και άμεσες πρωτοβουλίες σε κυβερνη-
τικό επίπεδο ενόψει και των εγκαινίων της ΔΕΘ που θέτουν τη Θεσσα-
λονίκη στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος.  

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΠΕΥΚΩΝ

Νέα διάσταση απέκτησε το πρόβλημα με τα αγριογούρουνα            μετά την εμπλοκή αγέλης σε μάχη με αδέσποτα σκυλιά
 Νέα επιστολή του 

δημάρχου στον πρωθυ-
πουργό, τους συναρμό-
διους υπουργούς, τους 
βουλευτές Θεσσαλονίκης, 
τον περιφερειάρχη και το 
Δασαρχείο        

 Σίμος Δανιηλίδης: 
Το πρόβλημα αντί να τεθεί 
υπό έλεγχο αποκτά νέες 
ανησυχητικές διαστάσεις, 
θα θρηνήσουμε θύματα αν 
δεν δράσουμε άμεσα
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Μετά την ολοκλήρωση των εργασιών συνο-
λικής αναβάθμισης που περιλαμβάνουν 
την ανανέωση του ηλεκτρομηχανολο-

γικού εξοπλισμού, επισκευές, τη συντήρηση των 
μηχανημάτων καθώς και των απαραίτητων ελέγ-
χων και τεχνικών παρεμβάσεων για την μόνωση 
και την ασφαλή επαναλειτουργία του, άνοιξε ξανά 
τη Δευτέρα 26 Αυγούστου το δημοτικό κολυμβητή-
ριο Συκεών. Το κολυμβητήριο λειτούργησε αρχικά 
μόνο για το κοινό (τα παιδιά πρέπει συνοδεύονται 
από ενήλικο) από τις 9 το πρωί ως τις 9.30 το βράδυ 
τις καθημερινές και από τις 9 το πρωί ως τις 2 μετά 
το μεσημέρι το Σαββατοκύριακο. Τα  τμήματα ενη-
λίκων και παιδιών λειτουργούν σύμφωνα με τον 
προγραμματισμό και επρόκειτο να ξεκινήσουν από 
τις 2 Σεπτεμβρίου.                                                     

Κατά την πρώτη εβδομάδα λειτουργίας του δη-
μοτικού κολυμβητηρίου Συκεών από τη Δευτέρα 26 
Αυγούστου έως και την Κυριακή 1 Σεπτεμβρίου η 
είσοδος ήταν ελεύθερη για όλες και όλους, δημότες 
και μη, ώστε να αναπληρώσουν όσο το δυνατόν πε-
ρισσότερο από το κολύμπι που χάθηκε.

«Για εμάς προέχει η ασφάλεια των πολιτών. Η 
διαδικασία συντήρησης, επισκευών, ενεργειακής 
και συνολικής αναβάθμισης του δημοτικού κολυμ-
βητηρίου ήταν απαραίτητο να ξεκινήσει την άνοιξη 
σύμφωνα με τους ειδικούς», τονίζει σε δήλωσή του 
ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, 
και συνεχίζει: «Εξαιτίας των χρονοβόρων γραφειο-
κρατικών διαδικασιών που είναι αναγκασμένος να 
ακολουθεί κάθε ΟΤΑ και οι οποίες ευθύνονται για τις 
καθυστερήσεις δεκάδων ζωτικών δημοτικών έργων 
και παρά τις καθημερινές πιέσεις μας, στερηθήκαμε 
το κολυμβητήριό μας μέσα στο καλοκαίρι. Φυσικά 
και δεν υπήρχε περίπτωση να υποκύψουμε στην 
τζάμπα αντιπολίτευση και να δεχθούμε οποιαδή-
ποτε έκπτωση στην ασφάλεια των χρηστών. Καλύτε-
ρα αντιπολιτευτικές κραυγές παρά να κινδυνεύσει 
έστω και ένας ή μία από εμάς και να αναζητούμε 
ευθύνες κατόπιν εορτής όπως δυστυχώς συμβαίνει 
εσχάτως πολύ συχνά στην πατρίδα μας», καταλήγει 
στη δήλωσή του ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης. Ο 
αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων και Υποδομών Στέ-
λιος Γκατζές εξηγώντας τους λόγους που κράτησαν 

 Πλήθος κόσμου αξιοποίησε 
τη δωρεάν είσοδο της πρώτης 
εβδομάδας λειτουργίας του

 Σίμος Δανιηλίδης: 
Εκσυγχρονισμένο αναβαθμι-
σμένο και προπάντων ασφα-
λές τέθηκε στη διάθεση του 
κοινού το δημοτικό κολυμβη-
τήριο Συκεών

Ανοιχτό και πάλι το δημοτικό κολυμβητήριο Συκεών! 
Ολοκληρώθηκαν οι εργασίες επισκευών και συνολικής αναβάθμισης               και παραδόθηκε ασφαλές προς χρήση
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κλειστό το κολυμβητήριο μέσα στο καλοκαίρι ανα-
φέρεται σε εργασίες που άρχισαν εγκαίρως ήδη 
από τον Απρίλιο αλλά οι γνωστές διαδικασίες που 
αποτελούν τροχοπέδη για κάθε δήμο οδήγησαν 
σε καθυστερήσεις και συνεχείς παρατάσεις στην 
παράδοση του νέου ηλεκτρομηχανολογικού εξο-
πλισμού καθώς και στην τρίμηνη καθυστέρηση 
του διαγωνισμού του έργου μόνωσης της πισίνας, 
μία εργασία που ήταν όμως απαραίτητη. «Τώρα το 
κολυμβητήριο είναι έτοιμο να λειτουργήσει ανανε-
ωμένο και με βάση όλες τις προδιαγραφές ποιότη-
τας και ασφάλειας», καταλήγει.

Από την πλευρά του ο  πρόεδρος της ΚΕΥΝΣ 
που έχει την ευθύνη λειτουργίας του κολυμβητη-
ρίου, Δημήτρης Απατσίδης, συμμερίζεται τα παρά-
πονα των φανατικών φίλων της πισίνας των Συκε-
ών ότι στερήθηκαν μία όαση δροσιάς αλλά και μία 
διέξοδο άθλησης εν μέσω καλοκαιριού αλλά όπως 
επισημαίνει και ο ίδιος δεν υπήρχε περίπτωση να 
μην επιμείνει ο δήμαρχος και η διοίκηση του δή-
μου στην ασφαλή επαναλειτουργία του αναβαθ-
μισμένου χώρου του κολυμβητηρίου. 

ΏΡΕΣ ΚΟΙΝΟΥ:
Δευτέρα ως Παρασκευή: Από τις 9 το πρωί ως τις 9.30 το βράδυ
Σάββατο – Κυριακή: Από τις 9 το πρωί ως τις 2 μετά το μεσημέρι 
Δικαιολογητικά: Για τους ενήλικες είναι υποχρεωτική η βεβαίωση αρμόδιου για-
τρού (παθολόγου ή καρδιολόγου και δερματολόγου).            Για τους ανήλικους 
χρειάζεται βεβαίωση από παιδίατρο.

Εξοπλισμός: Κολυμβητικό μαγιό και σκουφάκι, αντιολισθητικές σαγιονάρες, 
αφρόλουτρο για χρήση πριν την πισίνα και προαιρετικά γυαλιά κολύμβησης και 
κλειδαριά για το ντουλαπάκι των αποδυτηρίων.

Πληροφορίες 
Για τον τρόπο με τον οποίο λειτουργούν τα τμήματα εκμάθησης ενηλίκων και 
παιδιών οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται στο Κολυμβητήριο και 
στο 2310 200-327 καθημερινά από τις 9 το πρωί ως τις 9 το βράδυ τις καθημε-
ρινές και από τις 9 το πρωί ως τις 2 μετά το μεσημέρι τα Σαββατοκύριακα.

i n f o



Κοινωνικό Φαρμακείο

Εξίσου σημαντικό είναι και το αποτύπω-
μα του κοινωνικού φαρμακείου το οποίο λει-
τουργεί ως υπηρεσία του Τμήματος Κοινωνι-
κής Προστασίας και Ισότητας του δήμου από 
τον Αύγουστο 2017 και καλύπτει ανάγκες για 
φαρμακευτική περίθαλψη των δικαιούχων.

Και σε αυτή την περίπτωση είναι χαρα-
κτηριστικό ότι οι ωφελούμενοι είναι σημα-
ντικά περισσότεροι από όσους είχαν αρχικά 
προβλεφθεί καθώς από τα 100 άτομα που 
είχαν υπολογιστεί η δομή έφτασε να εξυπη-
ρετεί 360!

Απολογιστικά για το 2023
Το 2023 το Κοινωνικό Φαρμακείο εξυπη-

ρέτησε 1.400 αιτήματα άμεσα και έμμεσα 
ωφελούμενων,  με κατά μέσο όρο  120 αιτή-
ματα το μήνα. 

Επιπλέον,  παρασχέθηκε ψυχοκοινωνική 
στήριξη σε 505 ωφελούμενους που αφορού-
σαν: Ραντεβού σε δημόσιες δομές υγείας και 
στα ΚΑΠΗ του δήμου, διαμεσολάβηση για 
εγγραφή στο πρόγραμμα βοήθεια στο σπίτι, 
εγγραφή στις δομές του δήμου, ανανεώσεις 
καρτών ανεργίας, συμμετοχή ωφελούμενων 
στις δράσεις, κατ’ οίκον επισκέψεις σε άτο-
μα μη αυτοεξυπηρετούμενα, επικοινωνία 
με Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας στο 
τμήμα αλλοδαπών και διαδικασία ανανέω-
σης άδειας διαμονής, διαδικασία δαπανών 
ταφής με έξοδα του δήμου, ενημερωτικό ση-
μείωμα για ευνοϊκό διακανονισμό στη ΔΕΗ 
κ.ά. 

Κατά τη διάρκεια της χρονιάς παρασχέ-

θηκαν φάρμακα συνολικής αξίας 43.423,00 
ευρώ που αντιστοιχούσαν σε 4.170 σκευά-
σματα. Από τις δωρεές ιδιωτικών φαρμακεί-
ων του δήμου, από ιδιώτες από κοινωνικά 
φαρμακεία της Ελλάδας μέσω της Givmed, 
από κοινωνικά φαρμακεία όμορων δήμων 
αλλά και από  τα ΚΑΠΗ του δήμου καθώς 
επίσης και από τις εκδηλώσεις που πραγμα-
τοποιήθηκαν με τη συμμετοχή του κοινωνι-
κού φαρμακείου  υπό την αιγίδα του δήμου, 
προστέθηκαν στα ράφια του κοινωνικού 
φαρμακείου 9.543 σκευάσματα αξίας 93.408 
ευρώ. 

Σημαντική υπήρξε η συνεισφορά των 
εθελοντών φαρμακοποιών στη λειτουργία 
της δομής, καθώς από τον Αύγουστο του 
2022 έως τον Αύγουστο του 2023 η μοναδι-
κή φαρμακοποιός της δομής ήταν σε άδεια 
λοχείας. Μετά από σχετική παράκληση, ιδι-
ώτες φαρμακοποιοί προθυμοποιήθηκαν και 
βοήθησαν εθελοντικά εκτελώντας τις ιατρι-
κές συνταγές των εξυπηρετούμενων.

Να σημειωθεί τέλος ότι αιτήσεις για το 
κοινωνικό φαρμακείο γίνονται δεκτές καθ’ 
όλη τη διάρκεια του έτους. 

Κοινωνικό Φαρμακείο δήμου Νεάπολης-
Συκεών, Αγ. Στεφάνου 26, Νεάπολη. Τηλ. 
2310514706. Ώρες λειτουργίας: 8πμ-4μμ.

Ισχυρό δίχτυ κοινωνικής προστασίας
Σε όλα τα προγράμματα, ιδιαίτερα όμως 

όσων έχουν κοινωνικό πρόσημο,  η αποτε-
λεσματικότητα είναι συνυφασμένη και εξαρ-
τάται απόλυτα από το ανθρώπινο δυναμικό 
που τα υλοποιεί.  

Στο  δήμο Νεάπολης-Συκεών υπεύθυνη 
και ταυτόχρονα «ψυχή» αυτών των δομών 

είναι η ψυχολόγος - Αν. Προϊσταμένη Τμή-
ματος Κοινωνικής Προστασίας & Ισότητας 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών Μάρω Βασ-
σάρα η οποία ευχαριστεί θερμά όλους τους 
εργαζόμενους αλλά και τους εθελοντές, χω-
ρίς τη φιλότιμη προσπάθεια των οποίων το 
έργο που παράγεται προς όφελος των οικο-
νομικά ασθενέστερων συμπολιτών μας δεν 
θα ήταν το ίδιο.

«Το κοινωνικό παντοπωλείο, το συσσί-
τιο όπως και το κοινωνικό φαρμακείο είναι 
δράσεις πρώτης γραμμής, αναμφίβολα ανα-
γκαίες και εξαιρετικά αποτελεσματικές και 
υποστηρικτικές για τους πολίτες» δηλώνει 
η κ. Βασσάρα και προσθέτει: « Για το λόγο 
αυτό είναι απαραίτητο οι δομές να αποκτή-
σουν χαρακτηριστικά μονιμότητας και να 
μην λειτουργούν στηριζόμενες σε προσωπι-
κό που εργάζεται με συμβάσεις ορισμένου 
χρόνου».

Από την πλευρά της η αντιδήμαρχος Ει-
ρήνη Καγιαμπίνη αναφέρεται στις δύο δο-
μές διευκρινίζοντας ότι αποτελούν σημαντι-
κά κομμάτια της κοινωνικής πολιτικής που 
ασκεί ο δήμος.

«Θέτουμε πάντα σε προτεραιότητα αυ-
τούς που έχουν ανάγκη» σημειώνει και 
προσθέτει: «Στόχος μας είναι όχι μόνο να 
συνεχίσουμε αυτές τις δράσεις αλλά να 
προσθέσουμε κι άλλες δημιουργώντας μια 
βεντάλια από ενέργειες που θα απομακρύ-
νει την απόγνωση από τις ζωές των συνδη-
μοτών μας».

«Είμαστε πάντα δίπλα στους πολίτες και 
αγωνιζόμαστε καθημερινά για να στηρί-
ξουμε με κάθε μέσο τις κοινωνικά ευάλωτες 
ομάδες, τους ανέργους καθώς και τους ηλι-
κιωμένους που έρχονται αντιμέτωποι με το 
φάσμα της φτώχειας» αναφέρει ο δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης και μέ-
λος της Εκτελεστικής Επιτροπής της ΚΕΔΕ και 
καταλήγει: « Με την δική μας ισχυρή θέληση 
και επιμονή και με τη στήριξη των συμπολι-
τών μας που εθελοντικά στηρίζουν τις δρά-
σεις μας προσφέροντας πολλές φορές και 
πάνω από τις δυνάμεις τους, θα συνεχίσου-
με να απλώνουμε ισχυρό δίχτυ κοινωνικής 
προστασίας στους συνανθρώπους μας  που 
έχουν ανάγκη με ισχυρό το αίσθημα της αν-
θρωπιάς και της αλληλεγγύης».

 
Χρηματοδότηση:

Οι δύο δομές χρηματοδοτούνται με την 
ΑΠ 4232/18-9-2023 Απόφαση του Περιφε-
ρειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας με την οποία 
αποφασίστηκε η «Συνέχιση της λειτουργίας 
της Δομής Παροχής Βασικών Αγαθών: Κοι-
νωνικό Παντοπωλείο, Παροχή Συσσιτίου, 
Κοινωνικό Φαρμακείο Δήμου Νεάπολης-
Συκεών.» με Κωδικό ΟΠΣ 6001987 στο 
Πρόγραμμα «Κεντρική Μακεδονία» μέχρι 
31/12/2025 και προϋπολογισμό  344.891,82 
ευρώ.

Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 8 2   |   Σ Ε Π Τ Ε Μ Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 2 4κοινωνική πολιτική26 Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 8 2   |   Σ Ε Π Τ Ε Μ Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 2 4 κοινωνική πολιτική 27

Μπορεί θεωρητικά να έχουμε αφήσει 
πίσω μας τα χρόνια της κρίσης, ωστό-
σο ένας σημαντικός αριθμός συμπολι-

τών μας εξακολουθεί να ζει κάτω από το όριο της 
φτώχειας και να στηρίζει την επιβίωσή του στην 
κοινωνική αλληλεγγύη.

Με αυτό το δεδομένο ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών που εδώ και χρόνια χαρακτηρίζεται ως 
ο δήμος της προσφοράς και της αλληλεγγύης 
«τρέχει» σειρά προγραμμάτων και δράσεων 
που έχουν στόχο να σηκώσουν ένα κομμάτι 
των βαρών που δυσκολεύουν τις οικονομικά 
ευάλωτες ομάδες δημοτών και κατοίκων.

Σε αυτό το πλαίσιο πρωταγωνιστικό ρόλο 
παίζουν το κοινωνικό παντοπωλείο-συσσίτιο 
και το κοινωνικό φαρμακείο του δήμου, δύο 
εμβληματικές δομές που αποτελούν μηχανι-
σμό στήριξης της ζωής αλλά και της αξιοπρέ-
πειας όσων έχουν ανάγκη.

Δομή Παροχής Συσσιτίου 
& Κοινωνικό Παντοπωλείο

Η δομή λειτουργεί από τον Αύγουστο του 
2017 στη δημοτική ενότητα Συκεών ως υπηρε-
σία του Τμήματος Κοινωνικής Προστασίας και 
Ισότητας του δήμου και παρέχει:

 Έτοιμα γεύματα 
 Τρόφιμα και είδη παντοπωλείου συσκευ-

ασμένα, είδη ατομικής υγιεινής, και κατεψυγ-
μένα προϊόντα 

Επιπλέον παρέχονται: 
 Ψυχοκοινωνική στήριξη των ωφελούμε-

νων 
 Διασύνδεση με τις κοινωνικές υπηρεσίες του 

δήμου και τα εθνικά προγράμματα αντιμετώπισης 

της φτώχειας (όπως συμβουλευτική στην απασχό-
ληση, δωρεάν παιδικούς σταθμούς, δραστηριό-
τητες δημιουργικής απασχόλησης παιδιών, δημο-
τικά ιατρεία, κοινωνικό φαρμακείο, ελάχιστο 
εγγυημένο εισόδημα κλπ).

Αιτήσεις από Δευτέρα 9/9 
έως Παρασκευή 20/9/2024

Οι ενδιαφερόμενοι καταθέτουν εκ νέου 
κάθε χρόνο αίτηση η οποία εξετάζεται κυρίως 
ως προς τα οικονομικά τους δεδομένα, ενώ για 
τη φετινή χρονιά οι αιτήσεις θα γίνονται δεκτές 
από τις 9 Σεπτεμβρίου έως τις 20 Σεπτεμβρίου 
2024. (Διάθεση αίτησης και πληροφορίες: Στην 
ιστοσελίδα του δήμου dimosneapolis-sykeon.
gr, στη Δομή Παροχής Συσσιτίου & Κοινωνικό 
Παντοπωλείο  – τηλ. 2310620033 – και Κέντρο 
Κοινότητας τηλ 2313313151.)

Εφόσον τα εισοδήματα και η ακίνητη περι-
ουσία τους βρίσκονται κάτω από το όριο της 
φτώχειας (όπως ορίζεται κάθε χρόνο από την 
ΕΛΣΤΑΤ) εντάσσονται άμεσα στη δομή. Αξίζει 
να σημειωθεί ότι ενώ η αρχική πρόβλεψη ήταν 
το Κοινωνικό Παντοπωλείο να εξυπηρετεί 250 
οικογένειες, υπήρξαν μήνες κατά τους οποίους 
η δομή στήριξε μέχρι και 400 οικογένειες! Αντί-
στοιχα στο συσσίτιο η αρχική πρόβλεψη ήταν 
για 170 άτομα και κάποιους μήνες υποστήριξε 
μέχρι και 200 άτομα.

Σύμφωνα με στοιχεία του Τμήματος Κοινω-
νικής Προστασίας και Ισότητας του δήμου το 
Κοινωνικό Παντοπωλείο εξυπηρέτησε το 2023 
κατά μέσο όρο 240 οικογένειες το μήνα που 
αντιστοιχεί περίπου σε 420 άτομα. Το συσσίτιο 
διέθεσε καθ’ όλη τη χρονιά συνολικά 37.475 με-

ρίδες, δηλαδή περίπου 100-120 καθημερινά.
Για την παροχή τροφίμων και έτοιμου φαγη-

τού στους εξυπηρετούμενους της δομής ο δή-
μος προμηθεύτηκε προϊόντα αξίας 142.558,39 
ευρώ , ενώ μεγάλη ήταν η συνεισφορά χορη-
γών σε τρόφιμα.  Ιδιωτικές επιχειρήσεις αλλά 
και ιδιώτες που συμμετείχαν σε πολιτιστικές και 
αθλητικές εκδηλώσεις βοήθησαν με την προ-
σφορά τροφίμων στη στήριξη των οικογενειών 
του Κοινωνικού Παντοπωλείου. 

Επίσης, σημαντική ήταν η συνεισφορά 
των σχολικών μονάδων του δήμου, όπου οι 
οικογένειες μετά από σχετικό κάλεσμα προσέ-
φεραν προϊόντα για τους εξυπηρετούμενους 
της δομής.  Ιδιαίτερα την περίοδο Ιανουαρί-
ου-Αυγούστου, λόγω της απαίτησης των προ-
μηθευτών για ανατιμήσεις των προϊόντων, οι 
διανομές τροφίμων βασίστηκαν αποκλειστικά 
στη συνεισφορά των χορηγών και των δράσε-
ων που διοργάνωσε η δομή του Κοινωνικού 
Παντοπωλείου. 

Οι δράσεις της δομής δεν εξαντλούνται σε 
όσα αναφέρθηκαν μέχρι στιγμής καθώς γίνε-
ται μια διαρκής προσπάθεια για υλοποίηση 
επιπλέον ενεργειών που ανακουφίζουν τους δι-
καιούχους. Χαρακτηριστική είναι η συνεργασία 
με την ΚΕΔΕ και τον «Κωτσόβολο» για εγγραφή 
ωφελούμενων σε πλατφόρμα που δημιουργή-
θηκε προκειμένου να δοθούν μεταχειρισμένες 
ηλεκτρικές συσκευές σε καλή κατάσταση. Έγι-
ναν 82 αιτήσεις. Μέχρι στιγμής δόθηκαν  42 συ-
σκευές και η δράση συνεχίζεται.

Κοινωνικό παντοπωλείο και συσσίτιο δή-
μου Νέαπολης-Συκεών, Καραβαγγέλη 1 
και Δαβάκη, Συκιές. Τηλ.: 2310620033

 Δύο εμβληματικές δομές με τεράστιο κοινωνικό αποτύπωμα

Κοινωνικό παντοπωλείο – φαρμακείο του δήμου Νεάπολης-Συκεών              Στηρίγματα ζωής για τους ευάλωτους
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Σε σημαντικό θεσμό που όσο περνούν τα χρόνια 
ενδυναμώνεται και αφορά όλο και περισσότερους 
δημότες και κατοίκους εξελίχθηκε ο διαγωνισμός για 

το «Ομορφότερο μπαλκόνι-ταράτσα και κήπο» του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών. Χαρακτηριστικό της 18ης διοργάνωσης 
που βρίσκεται σε εξέλιξη είναι ότι προσέλκυσε πολλές νέες 
συμμετοχές μετά και τη μεγάλη απήχηση που είχε μεταξύ 
των πολιτών η καμπάνια ενημέρωσης της αντιδημαρχίας 
Περιβάλλοντος και Πρασίνου.

Ειδικά φέτος με πρωτοβουλία της αρμόδιας αντιδη-
μαρχίας ο διαγωνισμός «ταξίδεψε» σε σχολικούς χώρους, 
στις λαϊκές αγορές και των τεσσάρων δημοτικών ενοτήτων, 
αλλά και σε διάφορες δημοφιλείς εκδηλώσεις του δήμου 
όπως το πενθήμερο Πολιτικής Προστασίας στο Άλσος 
Συκεών. Αποτέλεσμα της κινητοποίησης ήταν να παρου-
σιάσει σημαντική αύξηση ο αριθμός των συμμετοχών δι-
καιώνοντας την καμπάνια που έγινε με σκοπό την αύξηση 
του πρασίνου γύρω μας και κατ’ επέκταση στη γειτονιά, το 
δήμο και την πόλη μας. 

Με την επιτυχία του διαγωνισμού για το «Ομορφό-
τερο πράσινο μπαλκόνι» εμπεδώνε-

ται και η διαρκής προσπάθεια του 
δήμου για την αλλαγή νοοτροπίας 
με στόχο την ενεργό συμμετοχή των 

πολιτών στην χάραξη νέων πολιτι-
κών για την αύξηση του πρασίνου 
στον τόπο μας, τονίζει μεταξύ άλλων 

ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος 
Δανιηλίδης.

Ελάτε να πρασινίσουμε το δήμο!
Με κεντρικό σύνθημα «Ελάτε να 

πρασινίσουμε τα μπαλκόνια μας, ελάτε 
να πρασινίσουμε το δήμο μας!» η αντι-
δημαρχία Περιβάλλοντος και Πρασίνου 
απηύθυνε πρόσκληση συμμετοχής στα 

τέλη Μαΐου ενώ στην παρούσα φάση, 
μετά την καταγραφή των συμμετοχών 
ακολουθούν, για όσους/όσες δεν έχουν 

αποστείλει φωτογραφικό υλικό από τις πράσινες δημιουρ-
γίες τους, επισκέψεις και αυτοψίες στο χώρο τους από την 
τριμελή επιτροπή. Στη συνέχεια και αφού συγκεντρώσει το 
σύνολο των φετινών συμμετοχών η επιτροπή θα αξιολογή-
σει τον αισθητικό, λειτουργικό, οικολογικό και βιοκλιματικό 
ρόλο που διαδραματίζουν τα μπαλκόνια, οι ταράτσες και 
οι κήποι και θα επιδώσει τα οριζόμενα βραβεία που είναι 
τρία για κάθε κατηγορία. 

Ο διαγωνισμός που όπως προαναφέραμε συμπληρώ-
νει φέτος 18 χρόνια ζωής, μετρά φανατικούς συμμετέχο-
ντες που όπως κάθε χρόνο αναμένεται να εντυπωσιάσουν 
με τις επιλογές τους σε φυτά, λουλούδια και συνδυασμούς 
που κοσμούν τους χώρους τους. Σύμφωνα με την  αντι-
δήμαρχο Περιβάλλοντος και Πρασίνου Παρή Γενίτσαρη 
ο  διαγωνισμός αποτελεί μία από τις κορυφαίες δράσεις 
του δήμου και της αρμόδιας αντιδημαρχίας με στόχο την 
αισθητική και περιβαλλοντική αναβάθμιση της περιοχής, 
τη βελτίωση του μικροκλίματος και την  ενίσχυση της βιο-
ποικιλότητας η οποία στηρίζεται στη μεγαλύτερη δυνατή 
συμμετοχή δημοτών και κατοίκων. 

Ο 18ος Διαγωνισμός για το «Ομορφότερο μπαλκόνι-
ταράτσα και κήπο» αναμένεται να ολοκληρωθεί τον Οκτώ-
βριο με την καθιερωμένη εκδήλωση απονομής βραβείων 
και διακρίσεων για τις καλύτερες συμμετοχές με την ευγε-
νική χορηγία πολλών τοπικών επιχειρήσεων που συμβάλ-
λουν από την πλευρά τους στην επιτυχία του θεσμού.

 Με υπερδιπλάσιες 
συμμετοχές από 
πέρυσι οι πολίτες 
ανταποκρίθηκαν 
στο ευρύ κάλεσμα 
του δήμου 
για αύξηση του 
πρασίνου

Στην τελική ευθεία ο 18ος Διαγωνισμός
για το  «Ομορφότερο μπαλκόνι-ταράτσα και κήπο» 

του δήμου Νεάπολης-Συκεών

Την επιστροφή τους στα θρανία μπορούν να πραγ-
ματοποιήσουν όσες και όσοι ενήλικες, που δεν 
έχουν τελειώσει το Γυμνάσιο, το επιθυμούν, αξι-

οποιώντας τη δυνατότητα που τους δίνει το 1ο Σχολείο 
Δεύτερης Ευκαιρίας (Νεάπολης) Θεσσαλονίκης, μετρώ-
ντας ήδη 23 χρόνια στην εκπαιδευτική διαδικασία της δια 
βίου μάθησης.

Με το μότο «ποτέ δεν είναι αργά για μια καινούργια 
αρχή» το Σχολείο παροτρύνει τους ενδιαφερόμενους να 
κάνουν από τη Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου την εγγραφή τους 
για τη νέα σχολική χρονιά 2024-2025.

Η διδασκαλία των μαθημάτων και οι δραστηριότητες 
του ΣΔΕ ακολουθούν απογευματινό ωράριο, διευκολύ-
νοντας όσους εργάζονται το πρωί, να μπορούν να παρα-
κολουθούν χωρίς πρόβλημα. 

Στο σχολείο δεύτερης ευκαιρίας 
δεν υπάρχουν εξετάσεις, ούτε βαθμοί!

Μέσα από μία πλήρη εκπαιδευτική διαδικασία δύο 
ολοκληρωμένων διδακτικών κύκλων, στους οποίους 
εφαρμόζονται σύγχρονες μέθοδοι διδασκαλίας με μαθή-

ματα προσαρμοσμένα στις ανάγκες και τις απαιτήσεις των 
ενήλικων εκπαιδευόμενων (απόκτηση βασικών γνώσεων, 
χρήση νέων τεχνολογιών, εκμάθηση ξένης γλώσσας, θέμα-
τα επαγγελματικού προσανατολισμού και ανάπτυξη προ-
σωπικών δεξιοτήτων), όσοι αποφοιτούν, λαμβάνουν τίτλο 
ισότιμο με Απολυτήριο Γυμνασίου σε μόλις δύο χρόνια.

Πέρα από τα μαθήματα οι εκπαιδευόμενοι έχουν την 
ευκαιρία να συμμετέχουν και σε δημιουργικά σχέδια 
δράσης και εργαστήρια, στα οποία έχουν τη δυνατότητα 
να ξεδιπλώσουν τις ικανότητες και δεξιότητές τους αλλά 
και να εμπλουτίσουν τις γνώσεις τους σε νέα πεδία. 

Επιπλέον, για την περαιτέρω στήριξη των εκπαιδευο-
μένων, το σχολείο διαθέτει Σύμβουλο Σταδιοδρομίας και 
Ψυχολόγο. 

Για περισσότερες πληροφορίες, όσοι και όσες 
ενδιαφέρονται να εγγραφούν, μπορούν να προσέρ-
χονται καθημερινά από τη Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου 
2024, μεταξύ 5 μ.μ. έως 8 μ.μ., στο κτιριακό συγκρότη-
μα του 1ου & 3ου Γυμνασίου Νεάπολης στην περιοχή 
Στρεμπενιώτη ή να επικοινωνούν στο τηλέφωνο 2310 
672715 (απογευματινές ώρες).

 «Ποτέ
δεν είναι αργά 
για μια καινούργια 
αρχή»

1ο ΣΧΟΛΕΙΟ ΔΕΥΤΕΡΗΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ (ΝΕΑΠΟΛΗΣ) ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Από τη Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου 
ξανάρχισαν οι εγγραφές για τη νέα σχολική χρονιά
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Η φετινή «Βαλκανική Πλατεία» επρόκειτο να 
ανοίξει με μία συναυλία υπό τον τίτλο «Ταξι-
δεύοντας με τον Μίκη Θεοδωράκη» τρία χρό-

νια από τον θάνατο του παγκόσμιου Μίκη. Τραγούδη-
σαν ο Παναγιώτης Καραδημήτρης και η Ζωή Τσινιάρη 
Αμοιρίδου (Ελλάδα) «παρασέρνοντας» το κοινό στις 
μελωδίες του σπουδαίου Έλληνα συνθέτη. Η συναυ-
λία ήταν αφιερωμένη στα 50 χρόνια από την αποκα-
τάσταση της Δημοκρατίας, μία έννοια την οποία ο πα-
γκόσμιος Μίκης επηρέασε όσο ελάχιστοι Έλληνες

Ακολούθησαν, σύμφωνα με το πρόγραμμα, συ-
ναυλίες των Κωνσταντίνου και Ματθαίου Τσαχουρίδη, 
το παραδοσιακό γλέντι με τα συγκροτήματα  BANDA 
ENTOPICA και ΡΟΥΜΠΑΓΙΑΤ (Ελλάδα)  καθώς και η 
συναυλία του μεγάλου Bojan Krstic και της ορχήστρας 
του από τη Σερβία.

Στη συνέχεια τη σκυτάλη πήρε ο Βέβηλος feat Πα-
ράφωνα και οι “Egnatia Ensemble” 

με ένα πλούσιο ρεπερτόριο από όλες τις περιοχές 
της Αλβανίας. 

Την Κυριακή που έρχεται μας περιμένει η Μαριώ 
με τον Λιβάνιο ενώ στον εκθεσιακό χώρο έξω από το 
Ανοιχτό Θέατρο Νεάπολης θα έχουμε την ευκαιρία να 
γνωρίσουμε την Κύπρο μέσα από της μουσικές τους 
χορούς και τα παραδοσιακά της εδέσματα.

Τη Δευτέρα την φετινή διοργάνωση θα κλείσει πα-
νηγυρικά ο Γιώργος Νταλάρας με μία μεγάλη συναυ-
λία. Μαζί του ο Αλέξανδρος Τζουγανάκης και η Ασπα-
σία Στρατηγού. 

Μία εμβληματική συναυλία-αφιέρωμα

στον Μίκη Θεοδωράκη
στο άνοιγμα της «Βαλκανικής Πλατείας» του δήμου Νεάπολης-Συκεών

Από τις 2 έως τις 7 Σεπτεμβρίου στον εκθεσιακό χώρο του Στρεμπενιώτη 
λειτουργεί η έκθεση Φωτογραφίας «Παμμήτωρ - Γαία»  του Σάκη Βαβαλίδη
Την επιμέλεια της έκθεσης έχει Μπάμπης Ιμβρίδης    

 
Ο Σάκης Βαβαλίδης γεννήθηκε στη Θεσσαλονίκη σπούδασε Γαλλική Φιλολογία καθώς και στην Κινη-

ματογραφική Σχολή «Σταυράκου» ενώ συνέχισε τις σπουδές του στο I.A.D.  (Institut des Arts de Diffusion). 
Συμμετείχε σε πολλές ομαδικές και ατομικές εκθέσεις, ενώ έχει βραβευτεί σε  διεθνείς  διαγωνισμούς.  

     Στην παρούσα Έκθεση με τον τίτλο: «Παμμήτωρ - Γαία» συναντάμε εικαστικά γυναίκες του σήμερα, 
μητέρες, γιαγιάδες, συζύγους, ερωμένες, γυναίκες της ίδιας της ζωής. Θηλυκά πρόσωπα που βρίσκονται 
συνειδητά ή όχι στο κάδρο και μέσα από “εύλαλες” σιωπές  κλείνουν με νόημα το μάτι στον θεατή, ακόμη 
και όταν δεν κοιτούν προς το μέρος του. Στην Αίθουσα Τέχνης Νεάπολης (Ελ. Βενιζέλου 125, Νεάπολη) 

Λειτουργεί ως τις 15 Σεπτεμβρίου η εικαστική έκθεση International Bienale of Miniatur Art Graphics and 
Drawings Bιtola.

Ώρες λειτουργίας 19:00 - 21:00 
Πρόκειται για μία από τις σπουδαιότερες εκθέσεις στα Βαλκάνια.
Στο πλαίσιο της παρουσιάζονται 700 έργα με τη συμμετοχή 400 καλλιτεχνών από 80 χώρες μεταξύ των 

οποίων και Έλληνες καλλιτέχνες.
Σε συνεργασία με την καλλιτεχνική ομάδα FireArt

 Η εκδήλωση συμπίπτει με την αποδοχή από την Αποκεντρωμένη της πρότασης των δήμων Θεσσαλονίκης, Αμπελοκήπων - 
Μενεμένης, Παύλου Μελά και Νεάπολης - Συκεών για μετονομασία της οδού Λαγκαδά σε λεωφόρο «Μίκη Θεοδωράκη»
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Μ
ε μία ευρηματική «Λυσιστράτη» από το ΔΗΠΕΘΕ Σερρών 
έκαναν πρεμιέρα τα φετινά, 30α «Μερκούρεια» του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών που έχουν τις ρίζες τους στο μακρινό 

1995.
Η κορυφαία αντιπολεμική κωμωδία του Αριστοφάνη σηματοδότησε 

ουσιαστικά τις τρεις δεκαετίες παρουσίας του θεατρικού αυτού θεσμού 
στα πολιτιστικά πράγματα της Θεσσαλονίκης. Ενός θεσμού  ο οποίος, 
όπως εξήγησε ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης χαιρετίζοντας την φετι-
νή έναρξη, ξεκίνησε με την υλοποίηση μίας ιδέας του για να τιμηθεί η 
μνήμη της σπουδαίας Ελληνίδας που έφυγε από τη ζωή τον Μάρτιο του 
1994. Στόχος ήταν να τιμηθεί όχι μόνο η Μελίνα του πολιτισμού και της 
πολιτικής αλλά και οι αγώνες που έδωσε εντός και εκτός συνόρων για 
την πολιτιστική αποκέντρωση αφού πάντα πίστευε πως ο χειρότερος 
ιμπεριαλισμός είναι ο πολιτιστικός γιατί αλλοιώνει συνειδήσεις. 

Ο Σίμος Δανιηλίδης έκανε μία μικρή αναδρομή στην προσφορά της 
Μελίνας Μερκούρη στον πολιτισμό αναφερόμενος στη συνεισφορά της 
ίδιας και του συντρόφου της Ζυλ Ντασέν στη δημιουργία του Μουσείου 
της Ακρόπολης αλλά και στην συμβολή της Μελίνας στη θεσμοθέτηση 
της «Πολιτιστικής Πρωτεύουσας της Ευρώπης» καθώς και στο να αναλά-
βει το ρόλο αυτό η Θεσσαλονίκη το 1997.

Ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών μίλησε και για την σπουδαιότητα του 
θεσμού των ΔΗΠΕΘΕ και την ανάγκη να συνεχίσουν να λειτουργούν και 
να παράγουν πολιτισμό σε κάθε γωνιά της Ελλάδας.

Επίσης εξέφρασε τη συγκίνησή του για την ανθεκτικότητα και την 
μακροβιότητα των «Μερκουρείων» παρά τις αντιξοότητες που αντιμε-
τώπισαν, ευχαρίστησε το υπουργείο Πολιτισμού που χρηματοδότησε 
φέτος το θεσμό αλλά και όλους όσοι τον στηρίζουν εδώ και τρεις δε-
καετίες, συνεργάτες και εργαζόμενους στο δήμο και την ΚΕΥΝΣ, τις δύο 
θεατρικές σκηνές του δήμου που κάθε χρόνο συμμετέχουν και φυσικά 
τους θεατρόφιλους από ολόκληρη τη Βόρεια Ελλάδα που διαχρονικά 
δίνουν το «παρών». Άλλωστε λίγο νωρίτερα καλωσορίζοντας τους θε-
ατές και προλογίζοντας τον δήμαρχο ο πρόεδρος της ΚΕΥΝΣ, που έχει 
την ευθύνη της διοργάνωσης, Δημήτρης Απατσίδης, υπογράμμισε ότι τα 
«Μερκούρεια» αντέχουν τρεις δεκαετίες και συνεχίζουν δυναμικά παρά 
τις δυσκολίες γιατί υπάρχουν οι άνθρωποι του πολιτισμού που παλεύ-
ουν καθημερινά στα ΔΗΠΕΘΕ και οι άνθρωποι που αγαπούν το καλό 
θέατρο. Παρόντες ήταν επίσης οι αντιδήμαρχοι Κοινωνικής Πολιτικής 
Ειρήνη Καγιαμπίνη, ,Περιβάλλοντος και Πρασίνου Παρή Γενίτσαρη, οι 
δημοτικοί σύμβουλοι Θανάσης Δεντσικιώτης και Στέλιος Ρουμελιώτης 
και ο σύμβουλος της ενότητας Πεύκων Βασίλης Πολυτσίνος.

Σαρωτική «Λυσιστράτη» 

Δεν θα μπορούσε να γίνει πιο εύστοχη επιλογή για 
την επετειακή πρεμιέρα των «Μερκουρείων» από τη «Λυ-
σιστράτη». Ένα αντιπολεμικό έργο με τις γυναίκες σε 
πρωταγωνιστικό ρόλο για την επίτευξη με κάθε μέσο του 
κορυφαίου αγαθού της ειρήνης, το οποίο με χιούμορ, την 
αθυροστομία του Αριστοφάνη και τα εύστοχα σύγχρονα 
υπονοούμενα (Αχ Τάκη…) πέτυχε το στόχο του: Επικαιρο-
ποίησε τα μηνύματα ενάντια στους απανταχού υποκινητές 
του πολέμου και υπέρ της γυναικείας χειραφέτησης, θέμα 
στο οποίο δεν έγιναν όσα βήματα θα περίμενε κανείς από 
την εποχή του Αριστοφάνη και μετά. Πέντε ηθοποιοί που 
κινούνταν αρμονικά στο έξυπνο και ευέλικτο σκηνικό με 
φόντο infographics σε μεγάλη οθόνη, υπό τους ήχους της 
εξαιρετικής μουσικής που επιμελήθηκε ο Γιώργος Ανδρέου 
ανέβασαν μία καλοκουρδισμένη παράσταση με την υπο-
γραφή της Εύης Σαρμή. 

Από τις κορυφαίες στιγμές της παράστασης η υπενθύμι-
ση ότι ο παραλογισμός και η φρίκη του πολέμου μπορεί να 
σε βρει από τη μια στιγμή στην άλλη, καθώς και η αναφορά 
στο τι είναι ειρήνη για τον καθένα: Ένα κυριακάτικο πρωινό 
στο μπαλκόνι να πίνεις καφέ, μία βόλτα με τους φίλους σου, 
μία συνάντηση με τον έρωτα της ζωής σου, η ημερομηνία 
γέννησης του παιδιού σου…

Ελευθερία Ρήγου, Γιώργος Καρύδας, Αστέριος Πολυ-
χρονίδης, Αστερόπη Χαριτίδου, Χριστίνα Αναγνώστου, δεν 
άφησαν τους θεατές να πάρουν τα μάτια τους από τη σκη-
νή ούτε για δευτερόλεπτο. Κι επειδή στα ΔΗΠΕΘΕ οι παρα-
στάσεις είναι οικογενειακή υπόθεση, να μην ξεχάσουμε την 
Ισιδώρα Μάλαμα που έκανε την προσαρμογή του έργου 
στο σήμερα, τον Αστέρη Πολυχρονίδη στην κινησιολογία 
που επιμελήθηκε και τα ευφάνταστα σκηνικά μαζί με την 
Εύη Σαρμή, τα υπέροχα κουστούμια της Βάσως Κουνούπη, 
τον Γιώργο Δασκαλάκη στον ήχο (Γιώργο ρίχτα, που έλε-
γαν και στην παράσταση), τον Μιχάλη Κουβόπουλο στους 
φωτισμούς και τον Νίκο Παπαδόπουλο στους χειρισμούς 
τους. 

Την μεθεπόμενη μέρα, με μία 24ωρη παύση λόγω βρο-
χής, ακολούθησε η σειρά του ΔΗΠΕΘΕ Ιωαννίνων με το έργο 
του Μιχάλη Κοβανίδη «Σόδες και ασπιρίνες». Μία κωμωδία 
παρεξηγήσεων ή μία παράσταση με ήρωες ανθρώπους της 
διπλανής πόρτας οι οποίοι μέσα από μία σύγκρουση για 
γέλια και για κλάματα προσπαθούν να δικαιωθούν. Στο με-
ταξύ παρεξηγούνται, εξομολογούνται, ονειρεύονται, ερω-
τεύονται. Τα υπόλοιπα, επί σκηνής. Η σκηνοθεσία είναι της 
Όλγας Ζήση, τα σκηνικά της Ελένης Γκοντού, ο σχεδιασμός 
των φωτισμών του Μιχάλη Κοβόπουλου, ο ήχος του Δημή-
τρη Σιώρου, οι χορογραφίες της Χαριτίνης Κούκου η οποία 
επίσης χορεύει. Ερμηνεύουν: Μαρία Κατσουλίδη, Κοσμάς 
Θεοφάνης, Ιωάννης Κοτσαρίνης, Λεωνίδας Μικρόπουλος, 
Νίκος Σφαιρόπουλος. 

Την Κυριακή 25 Αυγούστου ανέβηκαν στη σκηνή του 
«Μάνος Κατράκης» «Εκείνος κι εκείνος» του Κώστα Μουρ-
σελά από το ΔΗΠΕΘΕ Καλαμάτας. Ο Λουκάς και ο Σόλων οι 
συμπαθητικοί απροσάρμοστοι της ζωής που υπερασπίζο-
νται την εσωτερική τους ελευθερία. Το έργο είχε παρουσι-
αστεί στην τηλεόραση τη δεκαετία του 1970 με τη μορφή 
αυτοτελών επεισοδίων ανέβηκε με τη σκηνοθετική επιμέ-
λεια του Γιάννη Μαργαρίτη, βοηθό σκηνοθέτη τον Ντίνο 
Ψυχογιό και τα σκηνικά κοστούμια του Δημήτρη Κακριδά. 
Ερμήνευσαν συγκλονιστικά Άρης Τσαμπαλίκας, Δημήτρης 
Φραγκιόγλου και Έλενα Αρβανίτη. Τη Δευτέρα 26 ανέβηκε 
το «Σκοτσέζικο ντους» της αδικοχαμένης Χρύσας Σπηλιώτη 

Η «Λυσιστράτη» του Αριστοφάνη 
άνοιξε την αυλαία για τα 30α «Μερκούρεια» 
και ακολούθησαν κι άλλες ξεχωριστές παραστάστεις
 Σίμος Δανιηλίδης: Είναι συγκινητικό που με όλες τις δυσκολίες φτάσαμε στα 30 χρόνια 

ενός θεσμού που στηρίζει την πολιτιστική αποκέντρωση
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Ήδη από την άνοιξη ο Εθνικός Οργα-
νισμός Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ) συ-
νιστούσε στον γενικό πληθυσμό τη 

λήψη μέτρων προφύλαξης από τα κουνούπια 
έτσι ώστε να μειωθεί ο κίνδυνος λοίμωξης από 
τον ιό του Δυτικού Νείλου ο οποίος όπως ανα-
μενόταν κυκλοφόρησε και τη φετινή χρονιά. 
Στο πλαίσιο αυτό, ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
οργάνωσε στην αρχή του καλοκαιριού, με 
προτροπή του δημάρχου και την ευθύνη της 
αντιδημαρχίας Κοινωνικής Πολιτικής, σχετι-
κές εκδηλώσεις σε αίθουσες των ΚΑΠΗ του 
δήμου. Στόχος ήταν να ενημερωθούν για το 
πώς να προφυλάσσονται από το κουνούπια 
κυρίως οι συνδημότες μας μεγαλύτερης ηλι-
κίας. Λίγο πριν τα μέσα  μέσα του Αυγούστου 
κι ενώ είχαν καταγραφεί πανελλαδικά περισ-
σότερα κρούσματα σε σύγκριση με τα πέντε 
προηγούμενα χρόνια στη Βόρεια, Κεντρική και 
Δυτική Ελλάδα, ενώ καταγράφηκε κρούσμα σε 
όμορους δήμους όπως και στον δήμο Νεάπο-
λης-Συκεών, η διοίκηση ζήτησε από τον ΕΟΔΥ 
επιπλέον ενημερωτικό υλικό (200 αφίσες και 
5.000 φυλλάδια) προκειμένου να μην μείνει 
κανείς και καμία χωρίς λεπτομερή πληροφό-
ρηση για την προστασία από τον ιό του Δυτι-
κού Νείλου. 

Διανομή ενημερωτικών φυλλαδίων 
στη λαϊκή αγορά της Ρήγα Φεραίου 

Ενημερωτικό υλικό για τα μέτρα προφύλα-
ξης από τον ιό του Δυτικού Νείλου μοίρασε κλι-
μάκιο του δήμου και στη λαϊκή αγορά της Ρήγα 
Φεραίου. Ο δημοτικός σύμβουλος Θανάσης 
Δεντσικιώτης, ο τοπικός σύμβουλος Γιώργο Βα-
σιλειάδη/τοπικό σύμβουλο Νεάπολης, Βασίλη 
Πολυτσίνο/τοπικό σύμβουλο Πεύκων, Απόστο-
λο Παπάζογλου/αντιπρόεδρο ΔΕΤΕΝ, δημοτι-
κό σύμβουλο και επικεφαλής την αντιδήμαρχο 
Κοινωνικής Πολιτικής Ειρήνη Καγιαμπίνη. 

Η εκστρατεία ενημέρωσης με φυλλάδια και 
αφίσες του ΕΟΔΥ για τη λήψη μέτρων προφύ-
λαξης από τα κουνούπια που είχε προγραμμα-
τισθεί από το προηγούμενο διάστημα, αποκτά 
ακόμα μεγαλύτερη σημασία μετά την κατα-
γραφή κρούσματος μέσα στα διοικητικά όρια 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών. 

Η ομάδα του δήμου όπως φαίνεται και στις 
φωτογραφίες μοίρασε έντυπο υλικό και συνο-
μίλησε με δημότες και κατοίκους και ιδιαίτερα 
με άτομα μεγαλύτερης ηλικίας που κινδυνεύ-
ουν περισσότερο από τον ιό του Δυτικού Νεί-
λου.

Από την πλευρά του ο δήμαρχος Σίμος Δα-

νιηλίδης απηύθυνε έκκληση στις ευαίσθητες 
ομάδες του πληθυσμού να προσέχουν ακόμη 
περισσότερο και να τηρούν σχολαστικά τα μέ-
τρα ατομικής προστασίας. 

Περισσότερα για τον ιό 
Ο ιός του Δυτικού Νείλου μεταδίδεται κυρί-

ως με το τσίμπημα μολυσμένων «κοινών» κου-
νουπιών. Τα κουνούπια μολύνονται από μο-
λυσμένα πτηνά (ορισμένα είδη κυρίως άγριων 
πτηνών). Οι άνθρωποι που έχουν μολυνθεί 
δεν μεταδίδουν περαιτέρω τον ιό σε άλλα κου-
νούπια ή σε άλλους ανθρώπους (με άμεση 
επαφή).

Η πλειονότητα των ατόμων που μολύνο-
νται δεν αρρωσταίνουν καθόλου ή παρουσι-
άζουν ήπια νόσο, ενώ πολύ λίγα άτομα (< 1% 
όσων μολύνονται) εμφανίζουν σοβαρή νόσο 
που προσβάλλει το νευρικό σύστημα (κυρίως 
εγκεφαλίτιδα ή μηνιγγίτιδα). Τα άτομα ηλικίας 
άνω των 50 ετών καθώς και άτομα με ανοσο-
καταστολή ή χρόνια υποκείμενα νοσήματα 
κινδυνεύουν περισσότερο να αρρωστήσουν 
σοβαρά. Για την προστασία όλων ο ΕΟΔΥ συνι-
στά να τηρούμε τα ατομικά μέτρα προστασίας 
από τα κουνούπια καθόλη την περίοδο κυκλο-
φορίας των κουνουπιών:

Να χρησιμοποιούμε εγκεκριμένα εντομο-
απωθητικά σώματος και περιβάλλοντος (σύμ-
φωνα με τις οδηγίες χρήσης), σήτες, κουνου-
πιέρες, κλιματιστικά/ ανεμιστήρες, κατάλληλα 
(μακριά) ρούχα.

Να μην αφήνουμε στάσιμα νερά πουθε-
νά (έτσι, βοηθάμε ουσιαστικά στον περιορισμό 
των εστιών αναπαραγωγής των κουνουπιών 
στους ιδιωτικούς χώρους).

Άτομα μεγαλύτερης ηλικίας, άτομα με ανο-
σοκαταστολή και άτομα με χρόνια υποκείμενα 
νοσήματα πρέπει να τηρούν τα μέτρα αυτά με 
ιδιαίτερη συνέπεια, καθώς κινδυνεύουν περισ-
σότερο να αρρωστήσουν σοβαρά.                                                                                      

Να σημειωθεί ότι κρούσματα της λοίμω-
ξης από τον ιό του Δυτικού Νείλου εμφανίζο-
νται σε πολλές χώρες παγκοσμίως, και στην 
Ευρώπη κατά τους καλοκαιρινούς και φθινο-
πωρινούς μήνες. Μάλιστα, φέτος, εξαιτίας των 
ήπιων θερμοκρασιών του χειμώνα, ήταν ιδιαί-
τερα ευνοϊκές οι συνθήκες για την καταγραφή 
αυξημένων πληθυσμών κουνουπιών και έντο-
νης κυκλοφορίας του ιού Περισσότερες πλη-
ροφορίες για τον ιό του Δυτικού Νείλου και τα 
μέτρα προστασίας από τα κουνούπια μπορείτε 
να βρείτε στην ιστοσελίδα του ΕΟΔΥ (https://
eody.gov.gr/disease/ios-toy-dytikoy-neiloy/). 

σε σκηνοθεσία Λευτέρη Πλασκοβίτη, με βοηθό σκηνοθέτη και χορογράφο την Κων-
σταντίνα Λάλλου και τα σκηνικά κοστούμια του Αντώνη Χαλκιά. Ερμήνευσαν αρι-
στοτεχνικά οι Χρήστος Ευθυμία, Νίκη Παλληκαράκη, Μιχάλης Μαρκάτης, Πηνελόπη 
Σεργουνιώτη, Κωνταντίνος Μουταφτσής, Δανάη Σταματοπούλου και Παναγιώτης 
Δαβιδόπουλος. 

Ακολούθησαν οι δύο θεατρικές σκηνές του δήμου Νεάπολης-Συκεών με πρώτο το 
έργο του Ματέι Βίζνιεκ «Εθνικότητά μου είναι το χρώμα του ανέμου»που ανέβασε το 
θεατρικό εργαστήρι «ΘΕΣΠΙΣ» σε μετάφραση της Έρσης Βασιλικώτη. Την σκηνοθεσία, 
τα σκηνικά-κοστούμια, την επιμέλεια της μουσικής την αγωγή του λόγου και την κινη-
σιολογία φρόντισαν από κοινού ο σηνοθέτης Γιώργος Κιουρτσίδης και η Άννα Μαρία-
Αγγελίδου. Ερμήνευσαν μαγεύοντας το κοινό οι Στέλιος Σουρβάς, Γρηγόρης Ζαγόρας, 
Ροδούλα Αθανασίου, Ευστρατία Καλογερούδη, Μαρία Φαρμάκη, Ιωάννα Τσουβελεκί-
δου, Πετρούλα Κατσιμπέλη, Θεοδώρα Πολυμέρη, Γιώργος Βαρθόπουλος.  

Η κεντρική σκηνή των Θεατρικών Εργαστηρίων του δήμου Νεάπολης-Συκεών 
«Μελίνα Μερκούρη» επρόκειτο, καιρού επιτρέποντος, να παρουσιάσει την ξεκαρδι-
στική κωμωδία καταστάσεων και χαρακτήρων των Μιχάλη Ρέππα-Θανάσης Παπαθα-
νασίου «Ποια Ελένη».

Η προσαρμογή και η σκηνοθεσία έγινε από τον σκηνοθέτη Σταμάτη Στάμογλου, 
τα σκηνικά-κοστούμια υπογράφει η Μαγδαληνή Σίγα, την πρωτότυπη μουσική η Σο-
φία Ταρσένη και την μουσική ενορχήστρωση έκανε ο Κώστας Βόμβολος.

Τους ρόλους ερμηνεύουν οι: Φωτεινή Νέτσικα, Αλέξης Ζουρνατζής, Μιλτιάδης Πα-
παδόπουλος, Ελένη Σεραφειμίδου, Μαίρη Σαμανάδη, Μαριάννα Διαμαντοπούλου, 
Στέφανος Παπακυριακίδης, Γεωργία Αγγελίδου, Άννα Αραμπατζή, Γιώτα Παπαδοπού-
λου, Άννα Βαλτατζή, Μαρία Αποστολοπούλου, Δήμητρα Χονδροπούλου, Παύλος Παυ-
λίδης, Σοφία Τέντζου, Καίτη Λάζου, Ειρήνη Καραφωτά, Κωνσταντίνος Τουραντζίδης και 
Κυριακή Πύρου.

«Μαρίκα με είπανε-Μαρίκα με βγάλανε»

Το έργο των Γιώργου Ανδρέου και Οδυσσέα Ιωάν-
νου που επρόκειτο να παρουσιάσει η δεύτερη κρατική 
σκηνή της χώρας σε σκηνοθεσία του καλλιτεχνικού δι-
ευθυντή του ΚΘΒΕ Αστέριου Πελτέκη δυστυχώς έπεσε 
θύμα της «Ψυχρής Λίμνης», της κακοκαιρίας που έπληξε 
όλη την Ελλάδα.  Η παράσταση αποτελεί φόρο τιμής 
στις αρχετυπικές γυναικείες μορφές  που επηρέασαν το 
ελληνικό λαικό και ρεμπέτικου τραγούδι το πρώτο μισό 
του εικοστού αιώνα. Με δέκα μουσικούς επί σκηνής το 
έργο περιέχει πρωτότυπα τραγούδια του Γ. Ανδρέου 
αλλά και τραγούδια-ορόσημα του λαϊκού τραγουδιού 
την οποία θα δούμε σε ημερομηνία που θα ανακοινω-
θεί σύντομα. 

Το θρυλικό Θεσσαλικό Θέατρο δεν θα μπορούσε να 
λείπει από την ετήσια συνάντηση των ΔΗΠΕΘΕ της χώ-
ρας από τα «Μερκούρεια» με την φαρσοκωμωδία του 
Νικόλαου Λάσκαρη «Μαλλιά κουβάρια». Τη διασκευή 
και τη σκηνοθεσία υπογράφει ο σπουδαίος άνθρωπος 
του θεάτρου και στυλοβάτης του Θεσσαλικού, Κώστας 
Τσιάνος, βοηθός σκηνοθέτη η Ειρήνη Γκότση, τα σκη-
νικά και τα κοστούμια φρόντισε ο Γιώργος Ζιάκας, τη 
μουσική ο Διονύσης Τσακνής, τους φωτισμούς ο Μάκης 
Παπατριανταφύλλου, τα κοστούμια η Νικολέτα Καΐση. 
Το σκηνικό κατασεύασαν οι Ν. Ανδριόπουλος, Πανα-
γιώτης Καραχάλιος και Βασίλης Τσιούτρας ενώ για τον 
ήχο, το φως και τα video υπεύθυνοι ήταν ο Γ. Γκόλαντας 
και ο Π. Γιαννούλας. Ερμήνευσαν προκαλώντας άθφο-
νο γέλιο επί σκηνής οι Νικολέτα Βλαβιανού, Βασίλης 
Καρμίρης, Χρήστος Κορδελάς, Λίλλυ Μελεμέ, Ηρακλής 
Τζαφέτας, Παναγιώτης Τόλιας, Αλίκη Τσάκου και Χάρης 
Φλέουρας.

Τελευταίο αλλά όχι μικρότερης σημασίας σε ό, τι 
αφορά την παρουσία του στα φετινά Μερκούρεια το 
ΔΗΠΕΘΕ Βέροιας με το έργο του Σπύρου Μπογδάμου 
«Οι Διδυμάνες». Πρόκειται για μία μουσική παράσταση 
που βασίζεται στο ομώνυμο διήγημα του Μπογδάνου 
το οποίο αφορά μία αληθινή ιστορία του 19ου αιώνα 
από τα περιοχή Μαγαζιά των Παξών. Με παραδοσιακά 
τραγούδια που παρουσιάστηκαν ύστερα από πολυφω-
νικές επεξεργασίες και με τον Χορό των Γυναικών που 
παραπέμπει ευθέως σε αρχαία τραγωδία η παράσταση 
έκλεισε επαξίως την αυλαία στα φετινά «Μερκούρεια». 
Τη διασκευή του κειμένου τη μουσική σύνθεση και τη 
μουσική διδασκαλία υπογράφει η Δήμητρα Τρυπάνη. 
Την επιμέλεια της σκηνοθεσίας και της κίνησης έχει η 
Καλλιόπη Σίμου, τη σκηνογραφία, την ενδυματολογία 
και το εικαστικό της αφίσας επιμελήθηκε η Ιωάννα Στε-
φανοπούλου, τους φωτισμούς ο Γιώργος Βέγκος, τον 
ήχο ο Αλέξανδρος Καροτσέρης. Βοηθός μουσικής δι-
δασκαλίας ήταν η Ζωή Μάντζου, τις φωτογραφίας και 
την καλλιτεχνική επιμέλεια του προγράμματος φρόντι-
σε ο Τάσος Θώμογλου, το βίντεο-μοντάζ έγινε από τον 
Παύλο Τσανακτσίδη, βοηθός σηνοθέτη-χορογράφου 
ο Γιώργος Παπαδόπουλος και βοηθός σκηνογράφου-
ενδυματολόγου η Ελένη Τσίλη. Στους ρόλους (αλφα-
βητικά): Μαρία Αηδονίδου, Άννα-Μαρία Ακριτίδου, 
Φωτεινή Γεωργακούδη, Αίθρα-Γεωργία Γραμματικού, 
Φωτεινή Κανελλίδου, Αναστάσιος Κετίκογλου, Ηλέκτρα 
Κόντογλου, Ανθή Κυρτσόγλου, Ζωή Μάντζου, Έφη 
Μούζη, Όλγα Παπαδοπούλου, Μάγδα Πένσου, Σάνη 
Σερεμέτα, Καλλιόπη Σίμου, Μαρία Σίμου, Ηλιάνα Τσίλη, 
Αλεξία Φωτιάδου.   

Και νέα καμπάνια του δήμου Νεάπολης-Συκεών μέσα στον Αύγουστο 
για την προφύλαξη από τον ιό του Δυτικού Νείλου

 Οι αρμόδιες υπηρεσίες του δήμου έχουν αναρτήσει περίπου 200 αφίσες και άρχισαν να διανέμουν στους δρόμους και στις λαϊκές 
αγορές 5.000 φυλλάδια του ΕΟΔΥ προκειμένου να συμβάλουν στην ενημέρωση των πολιτών και κυρίως των ευαίσθητων ομάδων
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Τ
ο μεγάλο πρόβλημα της μικρής έως ανύπαρκτης 
εξυπηρέτησης των κατοίκων της Ευαγγελίστριας 
από τα λεωφορεία του ΟΑΣΘ επαναφέρει με επι-

στολή του στον πρόεδρο του Οργανισμού Κωνσταντίνο 
Ταγγίρη ο δήμος Νεάπολης-Συκεών.

Παρά τις δεσμεύσεις του ίδιου του προέδρου του δ.σ 
του Οργανισμού στην προ διμήνου συνάντησή του με το 
δήμαρχο Νεάπολης-Συκεών Σίμο Δανιηλίδη και αντιπρο-
σωπεία του δήμου ότι το σοβαρό αυτό ζήτημα θα επιλυθεί 
οριστικά με την προκήρυξη από πλευράς του Οργανισμού 
νέου διαγωνισμού για την προμήθεια μικρών λεωφορεί-
ων αφού ο προηγούμενος ήταν άγονος φαίνεται ότι το 
πρόβλημα αποκτά χαρακτηριστικά μονιμότητας. Αυτή 
τη στιγμή από τα πέντε λεωφορεία τύπου mini bus που 
εξυπηρετούσαν τη γραμμή 16/ Ευαγγελίστρια-Ιστορικό 
Κέντρο, κυκλοφορούν μόνο δύο και αυτά εκτελούν όπως 
είναι φυσικό πολύ αραιά δρομολόγια. 

Στις συνεχείς πιέσεις του δήμου προς τις αρμόδιες υπη-
ρεσίες του ΟΑΣΘ για τη δρομολόγηση αστικών λεωφορεί-
ων εννέα μέτρων, όπως συμβαίνει σε άλλες περιοχές της 
Άνω Πόλης, ο δήμος εισπράττει την απάντηση ότι αυτά 
δεν μπορούν να κινηθούν στους δρόμους της περιοχής 
Ευαγγελίστριας ή ότι η στάθμευση ιδιωτικών οχημάτων 
εμποδίζει την απρόσκοπτη κυκλοφορία των αστικών λε-
ωφορείων. Όπως επιβεβαιώνει και ο κατά τόπον αντιδή-

μαρχος Αγίου Παύλου Ιωάννης Ζαρίφης, «οι εργασίες που 
υποδείχθηκαν στον δήμο έχουν ολοκληρωθεί εδώ και 
πολύ καιρό ενώ δημοτικά συνεργεία εποπτεύουν τακτικά 
την περιοχή για τη διατήρηση των συνθηκών ασφαλούς 
και άνετης κίνησης των λεωφορείων».

Kαταλήγοντας στην επιστολή του ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών επισημαίνει ότι η μετακίνηση των πολιτών αποτε-
λεί υποχρέωση του ΟΑΣΘ ο οποίος χρηματοδοτείται από 
το κράτος προκειμένου να παρέχει καλές συγκοινωνιακές 
υπηρεσίες προς το σύνολο των πολιτών χωρίς διακρίσεις 
και κυρίως χωρίς αποκλεισμούς. Επομένως το ζητούμενο 
είναι να ολοκληρωθούν άμεσα οι διαδικασίες για την προ-
μήθεια μικρών λεωφορείων (8 ή 9 μέτρων) που θα κινού-
νται ευκολότερα στα στενά της Ευαγγελίστριας και φυσικά 
μέχρι τότε να βρεθεί μία προσωρινή λύση για να πάψουν 
να ταλαιπωρούνται οι κάτοικοι της περιοχής και κυρίως οι 
άνθρωποι μεγαλύτερης ηλικίας που είναι αναγκασμένοι 
να διανύουν ακόμη και απόσταση δύο χιλιομέτρων για να 
εξυπηρετηθούν από άλλες λεωφορειακές γραμμές. 

Η απάντηση του ΟΑΣΘ
Ο ΟΑΣΘ μετά και την τελευταία επιστολή αλλά και την 

έκταση που έλαβε το θέμα δεσμεύτηκε δημόσια να δώσει 
λύση με την αγορά νέων 9 μέτρων λεωφορείων μέχρι το 
τέλος του 2024 . 

Ημέρες καριέρας ΔΥΠΑ
Η Δημόσια Υπηρεσία Απασχόλησης (ΔΥΠΑ) 

διοργανώνει «Ημέρες Καριέρας στη Θεσσαλονί-
κη», τη Δευτέρα και την Τρίτη 9 & 10 Σεπτεμβρίου 
2024, στο ξενοδοχείο The Met (26ης Οκτωβρίου 
48), από τις 10:00 έως τις 18:00. Θα συμμετέχουν 
120 επιχειρήσεις προσφέροντας περισσότερες 
από 3.000 θέσεις εργασίας.

Δηλώσεις συμμετοχής: 
https://www.eventora.com/el/Events/
imeres-karieras-dypa-thessaloniki-
sep2024

Για το σύνολο των θέσεων εργασίας που 
προαναφέρονται, περισσότερες πληροφορίες 
οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να μάθουν καλώ-
ντας το τμήμα απασχόλησης, επαγγελματικού 
προσανατολισμού, εθελοντισμού και προαγω-
γής της υγείας του Συμβουλευτικού Σταθμού 
Νεάπολης καθημερινά από τις 8 το πρωί έως τις 
8 το βράδυ στο τηλέφωνο 2313329525.

Η πρόληψη της χρήσης ναρκωτικών και άλ-
λων εξαρτησιογόνων ουσιών από τους 
εφήβους πρέπει πλέον να εστιαστεί με 

περισσότερη ένταση μέσα στην κοινωνία και στις 
τοπικές κοινότητες, παρεμβαίνοντας στους παρά-
γοντες κινδύνου που «ενθαρρύνουν» τη χρήση. 
Πρόκειται για μια αδήριτη ανάγκη όπως ως τέτοια 
αναδείχθηκε μέσα από την ειδική εκδήλωση που 
διοργάνωσε το Κέντρο Πρόληψης «Πυξίδα», με 
αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα κατά των Ναρκω-
τικών (26 Ιουνίου).

Η διευρυμένη εκδήλωση-συζήτηση με εκ-
προσώπους φορέων και γονείς πραγματοποιή-
θηκε στο 1ο Γυμνάσιο Πεύκων (Τρίτη 25 Ιουνίου 
2024) με κεντρική εισηγήτρια την ψυχολόγο και 
επιστημονικά υπεύθυνη του Εθνικού Κέντρου 
Τεκμηρίωσης και Πληροφόρησης για τα Ναρκω-
τικά (ΕΚΤΕΠΝ) Ιουλία Μπάφη, η οποία παρουσί-
ασε αναλυτικά τα πιο πρόσφατα δεδομένα για τη 
χρήση των ουσιών και την παραβατικότητα των 
εφήβων στην Κεντρική Μακεδονία και στη Θεσσα-
λονίκη, όπως αυτά καταγράφηκαν από την έρευνα 
ESPAD (2019) στο μαθητικό πληθυσμό. Σύμφωνα 

με αυτά, η πλειοψηφία των μαθητών δεν κάνει 
χρήση ψυχοδραστικών ουσιών, αλλά ένα άξιο 
προσοχής ποσοστό των εφήβων μαθητών κάνει 
συχνή χρήση κάνναβης, όπως επίσης σημαντικό 
είναι και το ποσοστό των εφήβων που καταναλώ-
νουν αλκοόλ και καπνίζουν, αλλά και αυτών που 
στοιχηματίζουν. Την ίδια ώρα, σημαντικό κατα-
γράφεται και το ποσοστό των εφήβων μαθητών 
που εμπλέκεται σε βίαιους καβγάδες, αλλά και 
επεισόδια εκφοβισμού ή και ηλεκτρονικού εκφο-
βισμού (έρευνα HBSC 2022).

«Η ρίζα για την καταπολέμηση των ναρκωτι-
κών, ιδιαίτερα στην εφηβική ηλικία, δεν μπορεί 
να είναι πλέον μόνο η καταπολέμηση της χρήσης. 
Μπορεί η θλιβερή και δραματική εικόνα με τους 
χρήστες στους δρόμους να έχει ελαχιστοποιηθεί 
σε μεγάλο βαθμό, όμως το πρόβλημα παραμένει 
σε ανησυχητικές διαστάσεις. Και αυτό μπορούμε 
να το αντιμετωπίσουμε κυρίως με την πρόληψη, 
η οποία πλέον πρέπει να είναι εξατομικευμένη και 
στοχευμένη, και να αναπτυχθεί με συντονισμένες 
δράσεις σε κάθε σχολείο και σε κάθε γειτονιά. Όσο 
περισσότερο συμβάλλουμε στην ελαχιστοποίηση 

Η «Πυξίδα» δικτυώνει τις τοπικές κοινότητες στον 
αγώνα κατά των ναρκωτικών και των εξαρτήσεων

Η νέα επιστολή διαμαρτυρίας και η απάντηση του ΟΑΣΘ για τα λεωφορεία στην Ευαγγελίστριας

 Σίμος Δανιηλίδης: 
Η πρόληψη της χρήσης των 
ουσιών πρέπει να ενισχυθεί 
με συντονισμένες δράσεις 
για τα σχολεία, την οικο-
γένεια, τις γειτονιές και τις 
τοπικές κοινότητες

 Ανοιχτή εκδήλωση-
συνάντηση κοινότητας του 
Κέντρου Πρόληψης στα Πεύ-
κα για τη δημιουργία «μιας 
κοινότητας που νοιάζεται» 
για την προστασία των 
εφήβων

 Παρουσίαση δεδομένων 
από έρευνες του ΕΠΙΨΥ για 
τη χρήση ουσιών και την πα-
ραβατικότητα των εφήβων 
στην Κεντρική Μακεδονία 
και τη Θεσσαλονίκη και τους 
παράγοντες κινδύνου και 
προστασίας για την περιοχή 
των Πεύκων του Εθνικού 
Κέντρου Τεκμηρίωσης και 
Πληροφόρησης για τα Ναρ-
κωτικά (ΕΚΤΕΠΝ)

 Ο κατά τόπον 
αντιδήμαρχος Αγίου 
Παύλου απευθύν-
θηκε εκ νέου στον 
Οργανισμό με 
αφορμή την παγί-
ωση της ελλιπούς 
εξυπηρέτησης της 
περιοχής από τη 
γραμμή 16 (Ευαγ-
γελίστρια-Ιστορικό 
Κέντρο)- Η άμεση 
αντίδραση του 
Οργανισμού
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Έχοντας στη διάθεσή της στοιχεία για τις συ-
μπεριφορές υψηλού κινδύνου των εφήβων 
και των νεαρών ενηλίκων της περιοχής και 
τους παράγοντες προστασίας και κινδύνου 
που συνδέονται με αυτές τις συμπεριφορές 
σε επίπεδο κοινότητας, σχολείου, οικογένει-
ας και συνομηλίκων, η κοινότητα μπορεί να 
κατανοήσει τις ανάγκες και να ανταποκριθεί 
σε αυτές», ανέφερε η επιστημονικά υπεύθυ-
νη του ΕΚΤΕΠΝ Ιουλία Μπάφη. Στο πλαίσιο 
αυτό, όπως είπε, «πολλά έχει να προσφέρει η 
‘‘Πυξίδα’’ που εδώ και χρόνια βρίσκεται στην 
πρωτοπορία της πρόληψης και έχει ξεχωρίσει 
σε ευρωπαϊκό επίπεδο. Απλά να θυμηθούμε 
ότι ήταν το Κέντρο Πρόληψης που υλοποίησε 
στην Ελλάδα, ταυτόχρονα με άλλες χώρες της 
Ευρώπης, το πρώτο ευρωπαϊκό πρόγραμμα 
στη σχολική κοινότητα για την πρόληψη των 
ουσιών, και το οποίο αξιολογήθηκε θετικά».

«Στόχος μας είναι να δημιουργήσουμε μια 
‘‘Κοινότητα που νοιάζεται’’, ένα δίκτυο φορέ-
ων και προσώπων, δημιουργώντας ισχυρούς 
συνασπισμούς δραστηριοτήτων και πόρων 

για την πρόληψη της χρήσης ουσιών και της 
παραβατικότητας στην εφηβεία. Σε συνερ-
γασία με το Εθνικό Κέντρο Τεκμηρίωσης και 
Πληροφόρησης για τα Ναρκωτικά (ΕΚΤΕΠΝ), 
προχωρήσαμε την προηγούμενη χρονιά στη 
διερεύνηση των παραγόντων κινδύνου και 
προστασίας που επηρεάζουν τους εφήβους 
στα όρια της εμβέλειας της ‘‘Πυξίδας’’ (δήμοι 
Νεάπολης-Συκεών, Λαγκαδά, Βόλβης), προ-
κειμένου να κατανοηθούν καλύτερα οι ανά-
γκες και οι δυσκολίες τους και να ενισχυθεί η 
προστατευτική λειτουργία της κοινότητας. Σε 
συνέχεια αυτής της προσπάθειας, προχωρά-
με σε δράσεις και πρωτοβουλίες για την κινη-
τοποίηση και ευαισθητοποίηση των τοπικών 
κοινοτήτων προκειμένου να λειτουργήσουν 
ως προστατευτικοί παράγοντες για τη χρήση 
και κατάχρηση ψυχοδραστικών ουσιών και 
παραβατικών συμπεριφορών. Έτσι, μαζί θα 
κατανοήσουμε τις ανάγκες των παιδιών και 
των εφήβων και θα εντοπίσουμε τους παρά-
γοντες που αποτελούν κίνδυνο στην κοινό-
τητα που ζουν, αλλά και τους παράγοντες 

εκείνους που προστατεύουν τους νέους. Αυτό 
επιδιώκουμε να κάνουμε, ώστε να φτιάξουμε 
μια κοινότητα που λειτουργεί προστατευτικά», 
ανέφερε η ψυχολόγος και αναπλ. επιστημονι-
κά υπεύθυνη της «Πυξίδας» Μαρία Κυριακί-
δου, για να ακολουθήσουν οι Ομάδες Εργα-
σίας (οικογένεια, σχολείο, τοπική κοινότητα). 

Οι τρεις ομάδες λειτούργησαν με τη συμ-
μετοχή των γονέων και εκπαιδευτικών, και υπό 
τον συντονισμό των επιστημονικών στελεχών 
της «Πυξίδας» Κικής Φυλακτού (κοινωνική 
ανθρωπολόγος), Χρυσάνθης Κολύβα (ψυχο-
λόγος) και Γαβριέλας Τερζοπούλου (ψυχολό-
γος), επιχείρησαν τη διερεύνηση των παραγό-
ντων-αιτιών που οδηγούν τους εφήβους στη 
χρήση ουσιών, όπως επίσης επεξεργάστηκαν 
και τρόπους παρέμβασης για την ενίσχυση 
της πρόληψης.

Η εκδήλωση έκλεισε με τη δέσμευση όλων 
για ενεργό συμμετοχή στη δημιουργία μιας 
κοινότητας που νοιάζεται και τον προγραμ-
ματισμό μια δεύτερης συνάντησης με τη νέα 
σχολική χρονιά.

της ζήτησης των εξαρτησιογόνων ουσιών 
τόσο πιο κοντά στον στόχο μας φθάνουμε», 
ανέφερε μεταξύ άλλων κατά τον χαιρετισμό 
του ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών, και πρόε-
δρος του Κέντρου Πρόληψης «Πυξίδα», Σίμος 
Δανιηλίδης, εξαίροντας την 26ετή προσφορά 
της «Πυξίδας» στην κοινωνία στον τομέα της 
πρόληψης και της προαγωγής της ψυχοκοι-
νωνικής υγείας. 

«Ευρωπαϊκό σημείο αναφοράς...»
«Όταν από την πρώτη ημέρα της ίδρυσης 

της ‘‘Πυξίδας’’ μιλούσαμε για πρόληψη και 
σχεδιάζαμε τη δράση της με βάση τα ευρω-
παϊκά δεδομένα, δεχθήκαμε απίθανη πολεμι-
κή και όλοι μάς ‘‘πυροβολούσαν’’. Εμείς πα-
ραμείναμε αφοσιωμένοι στην αποστολή μας 
και φθάσαμε σήμερα το Κέντρο Πρόληψης, 
που έχει έδρα τον δήμο μας, να αποτελεί όχι 
μόνο πανελλήνιο αλλά και ευρωπαϊκό σημείο 
αναφοράς για τις δράσεις, τα προγράμμα-
τα και την προσφορά του στην κοινωνία. Το 
ελάχιστο που μπορούμε να κάνουμε είναι να 

συγχαρούμε και να ευχαριστήσουμε τα στε-
λέχη της ‘‘Πυξίδας’’ για τον αγώνα τους και για 
όλα τα σπουδαία που έχει πετύχει, παρά του 
ότι υστερούμε αριθμητικά σε προσωπικό», 
υπογράμμισε ο κ. Δανιηλίδης κάνοντας ειδι-
κή τιμητική αναφορά στον τότε αν. υπ. Υγείας-
Πρόνοιας Μανώλη Σκουλάκη και την πρώην 
πρόεδρο του ΟΚΑΝΑ Μένη Μαλλιώρη που 
«στήριξαν με πάθος την προσπάθειά μας το 
μακρινό 1995».

Με το μήνυμα-πρόσκληση του κ. Δανιηλί-
δη ταυτίστηκε και ο διευθυντής Δευτεροβάθ-
μιας Εκπαίδευσης Δυτ. Θεσσαλονίκης Χρή-
στος Ρουμπίδης, καλώντας ταυτόχρονα τους 
Συλλόγους Γονέων και Κηδεμόνων «να ενερ-
γοποιηθούν στην κατεύθυνση της πρόληψης 
και να συνεργαστούν με τα σχολεία και την 
‘‘Πυξίδα’’». 

Παρόντες στην εκδήλωση, μεταξύ άλλων, 
ήταν o αντιπρόεδρος της «Πυξίδας», και δη-
μοτικός σύμβουλος Νεάπολης-Συκεών, Δημή-
τρης Απατσίδης, η αντιδήμαρχος Κοινωνικής 
Πολιτικής του δήμου Νεάπολης-Συκεών Ειρή-

νη Καγιαμπίνη, ο αντιδήμαρχος Δόμησης και 
Μικροέργων Απόστολος Συμεωνίδης, ο δη-
μοτικός σύμβουλος Άγγελος Ρουμελιώτης, οι 
διευθυντές-εκπαιδευτικοί Χρύσα Παπαγεωρ-
γίου (1ο Γυμνάσιο Πεύκων), Άννα Τιρικανίδου 
(2ο Γυμνάσιο Πεύκων), Αριστείδης Εμμανουη-
λίδης (ΓΕΛ Πεύκων), Ζωή Μίλκα (1ο Δημ. Σχο-
λείο Πεύκων), τα στελέχη του Κέντρου Πρόλη-
ψης Αθηνών «Πολύβουλος» Ναταλία Τζοβάρα 
και Αύρα Βαζέου, ο Ντίνος Τζαναμπέτης και η 
Αγγελική Χατζηαλεξάνδρου, εκπαιδευτικοί 
που εργάζονται σε σχολεία των Πεύκων, και 
γονείς-μέλη των Συλλόγων Γονέων και Κηδε-
μόνων των σχολείων της περιοχής.

«Κάθε τοπική κοινότητα 
έχει τις δικές της ανάγκες»

«Για τον σχεδιασμό της πρόληψης στις 
τοπικές κοινωνίες είναι πολύ σημαντικό να 
υπάρχουν διαθέσιμα τοπικά στοιχεία για 
τα προβλήματα που απασχολούν την κάθε 
κοινωνία. Κάθε κοινότητα έχει τα δικά της 
χαρακτηριστικά και τις δικές της ανάγκες. 
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Νήπια χρίστηκαν… Ιππότες 
των Δικαιωμάτων των παιδιών!

 
     Το πρόγραμμα πρόληψης «Ο κ. και η κα. Δικαιωματάκη σε μια 

περιπέτεια γνωριμίας με τα δικαιώματα» ολοκλήρωσε την περιπέτειά 
του για μια ακόμη σχολική χρονιά! Μια περιπέτεια που παρέσυρε 
μαζί της τις νηπιαγωγούς και τα νήπια πέντε Νηπιαγωγείων: 3ου και 
5ου Νεάπολης, 16ου Συκεών, 2ου Πεύκων και Κριθιάς.

     Όλα ξεκίνησαν την 1η Δεκεμβρίου 2023 στο διαδίκτυο, όπου ο 
κ. και η κα. Δικαιωματάκη γνώρισαν τις ενδιαφερόμενες νηπιαγωγούς. 
Η γνωριμία τους ήταν εντυπωσιακή, οι νηπιαγωγοί ενθουσιάστηκαν 
με τους ήρωες-οδηγούς της περιπέτειας και τους προσκάλεσαν στα 
Νηπιαγωγεία. Έτσι ξεκίνησαν όλα και τα νήπια των σχολείων είχαν την 
ευκαιρία να γνωρίσουν με τη σειρά τους τούς δύο ήρωές μας με τους 
φίλους τους, να παίξουν μαζί τους και να μάθουν για τα δικαιώματα 
των παιδιών.

     Στο κλείσιμο της χρονιάς (2023-2024) μία έκπληξη περίμενε τα 
νήπια. Ο κ. και η κα. Δικαιωματάκη, αλλά και οι φίλοι τους, επισκέφθη-
καν τα εμπλεκόμενα Νηπιαγωγεία για να μιλήσουν οι ίδιοι με τα παι-
διά. Θέλησαν να ακούσουν τις εντυπώσεις τους από αυτή την περιπέ-
τεια και να χρήσουν τα νήπια, που με τόσο ενθουσιασμό μελέτησαν 
τα δικαιώματα, Ιππότες των Δικαιωμάτων. Νηπιαγωγοί και νήπια τούς 
υποδέχτηκαν με κέφι και χαρά στα όμορφα Νηπιαγωγεία τους.

     Για την επιτυχή υλοποίηση του προγράμματος, με τα επιστη-
μονικά στελέχη της «Πυξίδας» συνεργάστηκαν και υποστήριξαν με 
θέρμη οι νηπιαγωγοί Άννα Μαλλιαρή, Άννα-Κλεοπάτρα Καρβούνη, 
Ελένη Τσερκέζη, Ελευθερία Νταουλά,  Άννα Ιορδανίδου, Χαρίκλεια 
Στυλιανίδου, Πανδώρα Καρασαββίδου, Δήμητρα Χασιώτη, Δήμητρα 
Πυρίλη, Ελένη Τσουρουπίδου και Ελένη Κουντορυά, καθώς και οι 
ασκούμενες φοιτήτριες/ές Αλέκα Παντζαρτζίδου, Έφη Γρίβα, Βασιλική 
Βρατσίστα, Άννα Κοντού, Αλέξανδρος Φωτιάδης.

Γονιός δεν γεννιέσαι, ΓΙΝΕΣΑΙ…

 Πρόγραμμα για την Πρόληψη και Ενίσχυση της Ψυχοκοι-
νωνικής Υγείας στην Οικογένεια

 
Το Κέντρο Πρόληψης «Πυξίδα» εδώ και 26 χρόνια υποστηρίζει τις 

οικογένειες και τους γονείς για να αποτελέσουν παράγοντα προστασί-
ας και ενδυνάμωσης για τα παιδιά τους και τα παιδιά της κοινότητας.

Προσφέρει Ομάδες Ψυχοεκπαίδευσης για γονείς, Ομάδες Γονέων 
και Παιδιών, εστιασμένες Ομάδες Γονέων, συναντήσεις ενημέρωσης 
και ευαισθητοποίησης, καθώς και βιωματικά εργαστήρια για γονείς, 
συμβουλευτική και καθοδήγηση σε θέματα γονεϊκότητας και δυσκο-
λιών των παιδιών και της οικογένειας.

Για την ερχόμενη περίοδο Σεπτέμβριος-Δεκέμβριος 2024 η «Πυξί-
δα» προγραμματίζει την υλοποίηση Ομάδων Γονέων για γονείς παι-
διών: α) προσχολικής ηλικίας, β) σχολικής ηλικίας, γ) εφηβείας και δ) 
μονογονείς, με το ακριβές πρόγραμμα να ανακοινώνεται το επόμενο 
διάστημα.

Στόχος όλων των Ομάδων Γονέων είναι η ενίσχυση του γονεϊκού 
ρόλου με την ανάπτυξη γονεϊκών δεξιοτήτων που βελτιώνουν τις σχέ-
σεις με τα παιδιά και το αίσθημα ασφάλειας στην οικογένεια, ενώ ενι-
σχύουν την ψυχική ανθεκτικότητα των μελών και την ετοιμότητά τους 
απέναντι στις δυσκολίες.

Οι Ομάδες Γονέων, όπως κι όλες οι παρεμβάσεις πρόληψης της 
«Πυξίδας», είναι επιστημονικά τεκμηριωμένες και ακολουθούν τις βα-
σικές αρχές για ποιότητα στην πρόληψη και προσφέρονται δωρεάν 
στην κοινότητα.

  Σύνταξη-Επιμέλεια: Σάκης Σταματόπουλος

ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΛΗΨΗΣ «ΠΥΞΙΔΑ»
Γ. Τσαρούχη 3, Συκιές – Τηλ.: 2310.202015 & 2310.204453  •  www.pyxida.org.gr – email: info@pyxida.org.gr
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Κ
άθε χρόνο λίγο πριν την έναρξη 
της ΔΕΘ η Θεσσαλονίκη μπαίνει 
στο επίκεντρο και οι δήμαρχοι 
καλούνται να θέσουν εκ νέου 

στον εκάστοτε πρωθυπουργό τα προ-
βλήματα της πόλης και των κατοίκων της. 
Κάθε χρόνο, επίσης, ελπίζουμε να βρούμε 
«ώτα ακουόντων». Εμείς, βέβαια, ως δή-
μος Νεάπολης-Συκεών δεν αρκούμαστε 
στην «ακρόαση» από τον πρωθυπουργό, 
αν και καλωσορίζουμε την επαναφορά 
της διαδικασίας μετά από πολλά χρόνια. 
Θέτουμε τα ζητήματα όλο τον χρόνο με 
προτάσεις, επιστολές και καταγγελίες χω-
ρίς, δυστυχώς, να παίρνουμε ουσιαστικές 
απαντήσεις ή να βλέπουμε σχετικές κινή-
σεις. Παρόλα αυτά, δεν κουραζόμαστε να 
επιμένουμε. 

Η Θεσσαλονίκη συνεχίζει να κατέχει 
τον αρνητικό τίτλο της πρωτεύουσας της 
ανεργίας και για να ανατραπεί αυτή η 
πραγματικότητα χρειάζονται ειδικά έργα 
και προγράμματα, ιδιαίτερα σε ό,τι αφορά 
τους νέους, τις γυναίκες και τις ευάλωτες 
ομάδες του πληθυσμού.

Το μείζον ζήτημα που απασχολεί αυτή 
τη στιγμή, όμως, όλους τους Θεσσαλονι-
κείς, αλλά και τους επισκέπτες της πόλης, 
είναι το κυκλοφοριακό χάος που επικρα-
τεί εξαιτίας των εργασιών για το FlyOver. 
Εξαρχής ήμουν θετικός στη δημιουργία 
του, αν και κατά την άποψή μου προτε-
ραιότητα είχε ο εξωτερικός δακτύλιος κα-
θώς μεταξύ άλλων έχει πολλαπλασιαστεί 
ο αριθμός των Βαλκάνιων επισκεπτών. Το 
FlyOver δεν προετοιμάστηκε σωστά και 
αυτό στοιχίζει στους Θεσσαλονικείς, όπως 
τους ταλανίζει και η καθυστέρηση της διά-
νοιξης-ανακατασκευής των κάθετων στην 

περιφερειακή οδό αξόνων (Λαγκαδά, Γ. 
Παπανδρέου, Ελπίδος, Ανθέων, Λεωφό-
ρος ΌΧΙ).

Το κουτσουρεμένο μετρό, που πρόκει-
ται -σύμφωνα με τις τελευταίες κυβερνητι-
κές δεσμεύσεις- να παραδοθεί μέσα στον 
Νοέμβριο, είναι ένα ακόμη μεγάλο θέμα 
για το οποίο δεν θα έπρεπε να είναι καθό-
λου υπερήφανη και η σημερινή κυβέρνη-
ση. Δυστυχώς η δυτική Θεσσαλονίκη, που 
κατοικείται κυρίως από εργαζόμενους και 
φοιτητές, έμεινε εκτός. Αλλά και η  «Γραμ-
μή 2», και η επέκταση της «Γραμμής 1», 
πάλι αφήνουν εκτός τον δήμο μας καθώς 
και το μεγαλύτερο τμήμα της βόρειας και 
βορειοδυτικής Θεσσαλονίκη. Σημειώνεται 
ότι για την επέκταση της «Γραμμής 1» εκ-
κρεμεί η έναρξη της διαδικασίας εύρεσης 
χρηματοδότησης, με άγνωστο προς το 
παρόν χρονοδιάγραμμα. Πάντως, όπως 
ανακοινώθηκε επίσημα, ο ορίζοντας ολο-
κλήρωσης του συνολικού σχεδίου με τις 
μελλοντικές επεκτάσεις είναι το 2040, και 
χωρίς σε αυτές να υπάρχει πρόβλεψη για 
την περιοχή της Σίνδου!   

Σημαντικό είναι για την πόλη και το 
θέμα της κατασκευής του νέου αντικαρ-
κινικού νοσοκομείου στο πρώην στρατό-
πεδο Καρατάσου, καθώς και η δημιουρ-
γία Κέντρου Αντιμετώπισης Τραυματιών 
(ΚΑΤ) στον ίδιο χώρο με τα νοσοκομεία 
«Γ. Παπαγεωργίου» και 424 ΓΝΣΝ ώστε να 
δημιουργηθεί στα δυτικά το Πάρκο Υγείας 
της Βόρειας Ελλάδας.

Τα αντιπλημμυρικά έργα στο νομό 
Θεσσαλονίκης, αν και αποτελούν προτε-
ραιότητα εδώ και πολλά χρόνια, παραπέ-
μπονται στις ελληνικές καλένδες. Ειδικά, 

όμως, στη δυτική και βορειοδυτική Θεσ-
σαλονίκη θα έπρεπε να σχεδιαστούν και 
να αρχίσουν χθες για να μην θρηνήσου-
με θύματα.

Εξίσου σοβαρό θέμα για εμάς είναι η 
δήθεν Ανάπλαση της ΔΕΘ με όρους Real 
Estate που προχωρά ερήμην της βούλη-
σης των κατοίκων αυτής της πόλης, αλλά 
και της γνωμοδότησης -ήδη από το 2012- 
από τους εμπλεκόμενους τοπικούς, οικο-
νομικούς και αυτοδιοικητικούς φορείς, 
οι οποίοι είχαμε προτάξει τη δημιουργία 
στους χώρους της ΔΕΘ ενός καταπράσι-
νου μητροπολιτικού πάρκου το οποίο, σε 
συνδυασμό με την επέκταση του περια-
στικού δάσους του Σέιχ-Σου και  διαμόρ-
φωση ενός Πράσινου Πετάλου, θα αγκα-
λιάσει την πόλη.

Θεωρώ ότι είναι μονόδρομος η απο-
μάκρυνση του εκτρώματος της ΔΕΘ από 
το κέντρο της πόλης και η δημιουργία 
στη Σίνδο ενός υπερσύγχρονου εκθεσι-
ακού και συνεδριακού κέντρου. Έτσι και 
η πόλη, με τη μικρότερη αναλογία πρασί-
νου ανά κάτοικο (λιγότερο από 2 τ.μ. ανα-
λογούν στον καθένα μας) θα αναπνεύσει 
και η δυτική Θεσσαλονίκη, που παρα-
μένει ξεχασμένη παρά τις κατά καιρούς 
βαρύγδουπες υποσχέσεις όλων των κυ-
βερνήσεων τα τελευταία τουλάχιστον 25 
χρόνια, θα έχει την πραγματική ευκαιρία 
να αναπτυχθεί οικονομικά.

Ίσως έτσι, σύμφωνα με το καλύτερο 
σενάριο, να αντέξει να περιμένει ως το 
2030 οπότε θα λειτουργούν (;) δύο γραμ-
μές του προαστιακού σιδηροδρόμου που 
θέλουν να τις συνδέσουν με το δίκτυο του 
Μετρό…

Η Θεσσαλονίκη χρειάζεται δουλειές, περισσότερο πράσινο, 
μετρό για όλους και ανάπτυξη στη δυτική πλευρά της

από τον Ι. Χουδαμά
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Ακολουθείστε μας  στο instagram https://www.instagram.com/lasy.neapolis.sykeon
και στο facebook https://www.facebook.com/las.neapolis.sykeon

Επισκεφτείτε το blog της «Λαϊκής Συσπείρωσης»: https://laikisispirosisikeon.blogspot.com/
Για επικοινωνία: la.sysp.neap.syk@gmail.com
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https://ipolialliws.home.blog

FLYOVER-Η ΣΥΝΕΧΙΖΟΜΕΝΗ  ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ  ΤΟΥ ΣΕΙΧ ΣΟΥ
ΚΑΙ   ΡΕΜΑΤΩΝ ΤΗΣ ΠΟΛΗΣ!

Η άλλη όψη της πολιτικής στήριξης της καπιταλιστικής κερδοφορίας, της «απελευ-
θέρωσης» - εμπορευματοποίησης μιας σειράς τομέων, της «εξωστρέφειας» της καπιτα-
λιστικής οικονομίας, της εκτίναξης της έμμεσης φορολογίας για τα «ματωμένα πλεονά-
σματα», είναι και η εκτίναξη της ακρίβειας, που συνεχίζει να τρέχει με σπασμένα φρένα.

Ολα αυτά δηλαδή τα οποία σε συνδυασμό με τους καθηλωμένους μισθούς και συ-
ντάξεις και τις «αυξήσεις» - κοροϊδία, που είναι πολύ πίσω ακόμα και από αυτόν τον πλη-
θωρισμό, οδηγούν σε παραπέρα πετσόκομμα του πραγματικού λαϊκού εισοδήματος.

Συνολικά τα στοιχεία και για το πρώτο εξάμηνο του 2024 αποτυπώνουν την «ψα-
λίδα» που ανοίγει διαρκώς ανάμεσα στις σύγχρονες λαϊκές ανάγκες και τη δυνατότητα 
αυτές να ικανοποιηθούν.

Παράλληλα, η κυβέρνηση, έχει προχωρήσει και στην αύξηση στην τιμή πώλησης 
σε 1.000 και πλέον φάρμακα, από 1% έως και 500%,

Ενώ γίνεται «προετοιμασία εδάφους» για νέες μεγάλες αυξήσεις από Σεπτέμβρη, 
λόγω των νέων μεγάλων αυξήσεων στο ρεύμα και πιθανόν και στα καύσιμα λόγω των 
εξελίξεων στη Μέση Ανατολή, στις οποίες η ελληνική κυβέρνηση είναι μπλεγμένη μέχρι 
τα μπούνια. 

Απέναντι σε όλα αυτά η κυβέρνηση συνεχίζει να αφήνει άθικτη την κερδοφορία 
των επιχειρηματικών ομίλων, με ανακοινώσεις για παράταση των μέτρων - φιάσκο για 
τον δήθεν έλεγχο των τιμών, ανακοινώσεις για ένα ακόμα ...καλάθι - καπαμά, αυτήν τη 
φορά για τα σχολικά είδη που επί της ουσίας θα επιδοτεί με τα λεφτά του λαού πάλι τους 
τζίρους των μεγαλοεπιχειρηματιών

Τη δική τους ξεχωριστή συμβολή στο τσάκισμα των οικογενειακών προϋπολογι-
σμών έχουν οι τιμές Ενέργειας και στέγης:

Πάνω από το 40% στην Ελλάδα δηλώνει ότι τον τελευταίο χρόνο άφησε 1 - 2 λο-
γαριασμούς ρεύματος απλήρωτους, ενώ πάνω από το 25% δηλώνει ότι δεν μπορεί να 
ζεστάνει ή να δροσίσει επαρκώς το σπίτι του. Πάνω από 200.000 νοικοκυριά ζουν με 
την απειλή της διακοπής του ρεύματος πάνω απ’ το κεφάλι τους.

Τραγική είναι η κατάσταση και σε ό,τι αφορά τη στέγη. Ενδεικτικό είναι ότι το 74,6% των 
ενοικιαστών στην Ελλάδα δαπανά πάνω από το 40% του εισοδήματός του για το ενοίκιο, 
ενώ πάνω από 50% έχουν αυξηθεί κατά μέσο όρο τα ενοίκια τα τελευταία χρόνια.

Την ίδια ώρα, η κυβέρνηση και τα «κοράκια» των funds και των τραπεζών «ακονί-
ζουν» μαχαίρια και για έναν νέο γύρο χιλιάδων πλειστηριασμών με βάση τους νόμους 
της ΝΔ, του ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ, αφού ήδη για το β’ εξάμηνο του χρόνου η σχετική 
λίστα περιλαμβάνει πάνω από 10.234 πλειστηριασμούς ακινήτων, η συντριπτική πλειο-
ψηφία των οποίων αφορά περιουσία χρεωμένων, φτωχών, λαϊκών ανθρώπων που δεν 
μπορούν να αντεπεξέλθουν.

Στην άλλη όψη του ίδιου νομίσματος, η ένταση της εκμετάλλευσης με βάση όλο 
το αντεργατικό νομοθετικό πλαίσιο και τις λοιπές αντιλαϊκές «μεταρρυθμίσεις», ο πα-
κτωλός «ζεστού» χρήματος, οι φοροαπαλλαγές και τα άλλα προνόμια οδηγούν τους 
επιχειρηματικούς ομίλους να σπάνε το ένα ρεκόρ μετά το άλλο:

Μόνο το πρώτο 6μηνο του χρόνου οι τέσσερις «συστημικές» τράπεζες καταγρά-
φουν αύξηση κερδών 25%, στα 2,3 δισ. Ευρώ. 

Οι ενεργειακοί όμιλοι, μόνο το πρώτο εξάμηνο του έτους, είχαν κέρδη πάνω από 
770 εκατομμύρια ευρώ, την ώρα που στα λαϊκά σπίτια κόβουν πλέον το ρεύμα για 50 
ευρώ «χρέη»! 

Οι εφοπλιστές έχουν «σκάσει» από τα κέρδη, με φόντο και την εκτόξευση των τι-
μών της Ενέργειας, ως αποτέλεσμα και του ιμπεριαλιστικού πολέμου: Οι εταιρείες που 
ελέγχονται από Ελληνες εφοπλιστές έχουν παραγγείλει τα τελευταία δύο χρόνια  και-
νούργια πλοία συνολικής αξίας σχεδόν 200 δισ. Δολαρίων.

Η «μαγική εικόνα» που παρουσίασε ο πρωθυπουργός Κ. Μητσοτάκης σε εκδή-
λωση ενόψει της 88ης ΔΕΘ, για το επίπεδο των υποδομών, την εξέλιξη των έργων, τις 
«επενδύσεις», δεν έχει καμία σχέση με τη σκληρή πραγματικότητα που ζει ο λαός.

Η φοροληστεία, η τραγική κατάσταση στους κρίσιμους τομείς της υγείας και της 
παιδείας, οι καθυστερήσεις χρόνων στην ολοκλήρωση του Μετρό και την ανεπάρκεια 
του ΟΑΣΘ, μαζί με το κυκλοφοριακό πρόβλημα που οξύνεται από την κατασκευή του 
έργου flyover, η απουσία ολοκληρωμένου σχεδίου αντιπλημμυρικής, αντιπυρικής 
και αντισεισμικής θωράκισης, η ιδιωτικοποίηση της Εγνατίας Οδού με μεγάλη αύξηση 
των διοδίων συνθέτουν αυτή την πραγματικότητα.

Η άλλη όψη των περιβόητων επενδύσεων τις οποίες διαφημίζουν τα κυβερνητι-
κά στελέχη, είναι οι δεκάδες απολύσεις του τελευταίου διαστήματος σε Βαρβαρέσο, 
Sonoco, Fieratex και Τσάνταλη και άλλες επιχειρήσεις, οι εργασιακές σχέσεις λάστιχο 
σε μια σειρά κλάδους και χώρους δουλειάς.

Πηγή τελικά των κοινών προβλημάτων των εργαζόμενων είναι η στρατηγική για 

τη στήριξη της κερδοφορίας του κεφαλαίου, οι αντιλαϊκές κατευθύνσεις της ΕΕ που 
συνδιαμορφώνονται και εξειδικεύονται σε κάθε χώρα από κεντροδεξιές, σοσιαλδη-
μοκρατικές και ακροδεξιές κυβερνήσεις. 

Εκεί πρέπει να στοχεύσουν οι αγώνες των εργαζόμενων για να διεκδικήσουν 
σήμερα πιο αποτελεσματικά τη βελτίωση των όρων της ζωής τους, αλλά και για να 
οργανώσουν την αντεπίθεση για μια ανάπτυξη που θα έχει ως κριτήριο τις σύγχρονες 
εργατικές λαϊκές ανάγκες και όχι τα καπιταλιστικά κέρδη με τον εργαζόμενο λαό στο 
τιμόνι της εξουσίας.

ΑΚΡΙΒΕΙΑ
Γιγαντώνεται από την πολιτική στήριξης της καπιταλιστικής κερδοφορίας

Επιχειρηματικοί όμιλοι: 
«Τινάζουν την μπάνκα» της κερδοφορίας για μια ακόμη χρονιά

Η Πόλη Αλλιώς πρώτη  ανέδειξε με ανακοίνωσή της τον Δεκέμβρη του 2020 τις αρ-
νητικές συνέπειες του flyover και επανειλημμένα έθεσε το θέμα και στο δημοτικό συμ-
βούλιο. Στο ίδιο πλαίσιο και  στην τελευταία ειδική συνεδρίαση λογοδοσίας ( 27/8) 
κατέθεσε σημαντικό και επίκαιρο ερώτημα σχετικά με τις εργασίες που εκτελούνται για 
τον flyover στον  κόμβο Συκεών,  παρά το γεγονός ότι έχει κατατεθεί από δεκάδες φο-
ρείς της πόλης νέα αίτηση αναστολής κατά της  Μελέτης Περιβάλλοντος και της ΑΕΠΟ 
2024   και προσωρινή διαταγή ανακοπής  των  έργων.  

Συγκεκριμένα και, ενώ τον Οκτώβρη αναμένεται να εκδικαστεί η νέα προσφυγή 
και η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων δεν έχει ακόμη εγκριθεί ,η  εταιρεία συ-
νεχίζει ανεμπόδιστα και  με εντατικούς ρυθμούς  τα έργα κόβοντας δέντρα  από τον 
μοναδικό πνεύμονα της πόλης και αραιώνοντας άλλα. Τα δε κομμένα δέντρα έχουν 
αφεθεί εδώ και εβδομάδες στο δάσος με αποτέλεσμα να αυξάνεται ο κίνδυνος πυρ-
καγιάς σε περίοδο παρατεταμένου καύσωνα. Παράλληλα έχουν ανασκαφεί τεράστιοι 
όγκοι μητρικού πετρώματος, γεγονός που αλλάζει την γεωμορφολογία της περιοχής 
με αδιευκρίνιστες ακόμη συνέπειες ,ενώ τεράστιοι όγκοι μπάζων έχουν συσσωρευτεί 
στην κοίτη του  ρέματος της Ευαγγελίστριας με κίνδυνο να παρασυρθούν με την πρώ-
τη βροχή ,αλλά  και να πλημμυρίσει το ρέμα. 

 Και όλα αυτά συμβαίνουν την ώρα που  δεν έχει εγκριθεί η νέα ΜΠΕ, η οποία 
μεταξύ άλλων προβλέπει τα παρακάτω εγκληματικά για το Σέιχ Σου.

α.αύξηση των υπό  εκχέρσωση  στρεμμάτων ( 188 έναντι 45 )και μάλιστα χωρίς 
διαβούλευση. Προβλέπει δε ως αντιστάθμισμα στα 188 στρέμματα(30.000 δέντρα) 
που θα κοπούν,αναδάσωση 220(!) στρεμμάτων στο Ωραιόκαστρο και μόνο 35 στρεμ-
μάτων στο Σέιχ Σου.

β. κατασκευή νέων δασικών δρόμων εντός του δάσους(στις προηγούμενες ΜΠΕ 
υπήρχε ρητή απαγόρευση) με αποτέλεσμα την κατάτμηση του δάσους και την υλοτό-
μηση περισσότερων δέντρων 

γ. χρήση του υφιστάμενου δασικού οδικού δικτύου από βαρέα οχήματα της εται-
ρείας, με προφανή κίνδυνο καταστροφής του και χωρίς Μελέτη Περιβαλλοντικών Επι-
πτώσεων για την πανίδα, τη χλωρίδα και τους επισκέπτες του δάσους και χωρίς καμιά 
πρόνοια για την  αδυναμία διασταύρωσης οχημάτων της εταιρείας με πυροσβεστικά 
οχήματα, σε περίπτωση πυρκαγιάς

ενώ παράλληλα  δεν υπάρχει πρόβλεψη 
~για τα ρέματα. Συγκεκριμένα τα ρέματα στα οποία θα γίνουν επεμβάσεις δεν 

κατονομάζονται, ούτε οριοθετούνται, όπως προβλέπει ο νόμος, και αυθαίρετα απο-
καλούνται “μικρά”, με εξαίρεση την περίπτωση του ρέματος Σταγειρίτη και Ξηροπο-
τάμου, 

~ για την προσήμανση των υπό υλοτόμηση δέντρων, η οποία είναι υποχρεωτι-
κή σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία προκειμένου  να μην υπάρχει περίπτωση 
να κοπούν περισσότερα ή διαφορετικά δέντρα από αμέλεια ή για οποιοδήποτε άλλο 
λόγο. 

~ για την πυρασφάλεια του δάσους, αφού  η Μελέτη αναφέρει δυνατότητα εξα-
κολούθησης των εργασιών ακόμη και των θερμοσυγκολλλητικών, όταν το επίπεδο 
κινδύνου πυρκαγιάς είναι αυτό του κόκκινου συναγερμού. (επίπεδο 5).

Για όλες τις παραπάνω εξελίξεις- για τις οποίες έχει κατατεθεί και έγγραφο ερώτη-
μα και φωτογραφικό υλικό στην Περιφέρεια από παράταξη της αντιπολίτευσης - αλλά 
και για την νέα Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων  η διοίκηση του δήμου δήλωσε 
άγνοια, επισημαίνοντας  ότι τα έργα γίνονται σε περιοχή αρμοδιότητας του δασαρ-
χείου και όχι του δήμου(άρα δεν την αφορούν!) και ότι  για τις κοπές των δέντρων θα  
υπάρχει αντιστάθμισμα δενδροφύτευσης (άρα όλα βαίνουν καλώς!).

Επιβεβαιώνεται για ακόμη μια φορά η συμφωνία της διοίκησης με την κατασκευή 
του flyover

   ενός  πρόχειρου και επικίνδυνου έργου για το οποίο  δεν έχει γίνει ούτε  
οριστική μελέτη οδοποιίας και μελέτη κυκλοφοριακών - περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων ούτε υπάρχει σχέδιο αντιμετώπισης των επιπτώσεων 

   ενός έργου που δεν λύνει κανένα πρόβλημα,αλλά αντίθετα έχει καταστροφικές  
συνέπειες στο κυκλοφοριακό, στο περιβάλλον αλλά και την υγεία των κατοίκων.

   ενός έργου που θα κοστίσει συνολικά  στο Δημόσιο με τις πληρωμές 
διαθεσιμότητας(συντήρηση  και λειτουργία) για την περίοδο 2026-2052 το 
αστρονομικό ποσό του  1,5 δις  και θα γεμίσει τις τσέπες της κοινοπραξίας 
ΑΒΑΞ-ΜΥΤΙΛΗΝΑΙΟΣ!

   ενός έργου που ήδη έχει κάνει αβίωτη την μετακίνηση στον περιφερειακό και 
στην πόλη -ιδιαίτερα στην διάρκεια του καλοκαιριού- με πολύωρες καθυστερήσεις 
,συχνές διακοπές της κυκλοφορίας και πολλά ατυχήματα. 

Ως ΠΟΛΗ ΑΛΛΙΩΣ θα συνεχίσουμε μαχητικά να διεκδικούμε
    την άμεση  αύξηση αξιόπιστων  δημόσιων Μέσων Μαζικής Μεταφοράς  σε 

όλη την πόλη με στόχο να τα χρησιμοποιούν οι πολίτες  . Λεωφορεία  που θα κινού-
νται σε αποκλειστικές λεωφορειολωρίδες ταχείας κυκλοφορίας και θα διασυνδέονται 
με ένα δίκτυο   μετρό, τραμ, ποδηλατοδρόμων ,θαλάσσιας συγκοινωνίας, πεζοδρό-
μων και ελεύθερων δημόσιων χώρων. Μόνο έτσι θα περιοριστεί σε μεγάλο βαθμό η 
χρήση των Ι.Χ  και συνακόλουθα το κυκλοφοριακό χάος.

   την δημιουργία προαστιακού σιδηροδρόμου για την άνετη- γρήγορη εξυπη-
ρέτηση των μετακινήσεων από πόλη σε πόλη χωρίς την χρήση  Ι.Χ

   διορθωτικές παρεμβάσεις στην εσωτερική περιφερειακή με διαπλάτυνση,δι-
όρθωση κακοτεχνιών ,μείωση ορίων ταχύτητας κλπ

Και κυρίως 
   την αποκέντρωση των λειτουργιών της πόλης (δημόσιο, τράπεζες, κέντρα υγεί-

ας, εκπαίδευση   αλλά και πολιτιστικές-αθλητικές δραστηριότητες)για την  μείωση της 
ανάγκης μετακινήσεων προς το υδροκέφαλο κέντρο της πόλης.
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Γραφείο Δημοσίων Σχέσεων
Γραφείο Επικοινωνίας και ΜΜΕ
Ταμείο
Πρωτόκολλο
Δημοτολόγια - Ληξιαρχείο
Γραφείο Εσόδων
Γραφείο Κοινωνικής Πολιτικής - Συμβουλευτικός Σταθμός

Ηλεκτροφωτισμός-Μικροέργα

Προϊστάμενος

2313 329 629, 610

2313-313448, 438

Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών
Γραμματεία
Τμήμα Μελετών & Έργων
Αρχιτέκτονες
Πολιτικοί  Μηχανικοί
Τοπογράφοι
Γραφείο Προγραμματισμού και Ανάπτυξης
Γραμματεία Γραφείου Καθαριότητας

Προϊστάμενος Διοικητικών Υπηρεσιών
Σχολικές Επιτροπές
Ληξίαρχος
Τμήμα Αδειοδοτήσεων Καταστημάτων
Γραφείο Παιδείας
Γραφείο Φροντίδας Αδέσποτων Ζώων
Συμβουλευτικός Σταθμός
Γραφείο Ανάπτυξης Ανθρώπινου Δυναμικού
Ανακύκλωση Ηλεκτρικών Συσκευών

Κοινωφελής Επιχείρηση Υπηρεσιών (Κ.Ε.Υ.Ν.Σ.)
Κολυμβητήριο Συκεών
Δημοτικό Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης
- Δημοτικό Ιατρείο Συκεών
- Δημοτικό Ιατρείο Νεάπολης
Δημοτική Επιχείρηση Τελετών

Διευθυντής Πολεοδομίας
Πληροφορίες, Γραμματεία, Πρωτόκολλο
Αρχείο Οικοδομικών Αδειών
Άδειες Δόμησης
Έλεγχος Κατασκευών

Κ.Ε.Π.Συκεών
Κ.Ε.Π. Νεάπολης
Κ.Ε.Π. Αγίου Παύλου
Κ.Ε..Π. Πεύκων

Γραμματεία
ΤΑΠ, Μηττρώο Αρρένων
Γραμματεία Τοπικού Συμβουλίου Πεύκων-Γραφείο Κοιμητηρίων
Συμβουλευτκός Σταθμός Πεύκων

Συμβουλευτικός Σταθμός 

2313 313 125, 126, 127
2313 313 120, 122, 140, 161, 173
2313 313 129, 130, 150
2313 313 132
2313 313 135, 136
2313 313 107, 143, 144, 177
2313 313 151

2313 313 307
2313 313 348, 311
2313 313 323, 324
2313 313 325, 326
2313 313 452, 330
2313 313 344, 315
2313 313 333, 336
2310 625 500, 2310 631 173

2313 329 541
2313 329 524, 604, 605
2313 329 567
2313 329 543, 546, 542
2313 329 558, 559, 577
2313 329 563
2313 329 525
2313 329 538, 585, 596
2310 625 500

2313 329 540, 569
2310 200 327
2310 639 355
2310 620 734
2310 551 252
2310 620 555

2313 313 322
2313 313 318
2313 313 417, 418
2313 313 453, 347
2313 313 305, 454

2313 313186, 187, 188
2313 329 593, 594, 603
2313 300 212, 210, 213
2313 502 200, 230, 231

2313 502 222
2313 502 205
2313 502 220
2313 502 226

2313 300 206

Δημοτική Ενότητα Συκεών (Στρ. Σαράφη & Ι. Μιχαήλ 1, Συκιές)

Τεχνική Υπηρεσία (Λεχόβου 4, Συκιές)

Βλάβες

Αυτοτελές τμήμα Πολιτικής Προστασίας

Πολεοδομία

Δημοτική Ενότητα Νεάπολης (Ελ. Βενιζέλου 125, Νεάπολη)

Δημοτική Ενότητα Αγ. Παύλου (Ηπείρου 9 - 11, Αγ. Παύλος)

Δημοτική Ενότητα Πεύκων (Ειρήνης 19, Πεύκα)

Κέντρα Εξυπηρέτησης Πολιτών

Δημοτικές Επιχειρήσεις - Νομικά πρόσωπα

Δήμαρχος

Σίμος Δανιηλίδης
2313 313 200, 2313 313 201

Αντιδήμαρχος Παιδείας και Δια Βίου Μάθησης

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Συκεών 

Μιχάλης Βουλγαρίδης
2313 329521 6953083314

Αντιδήμαρχος Οικονομικών-ΚΕΠ

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Νεάπολης

Λάζαρος Ωραιόπουλος
2313313146, 6946337180

Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής

Ειρήνη Καγιαμπίνη 
2313313116, 6976705667

Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων  Υποδομών, 

Δικτύων, Μελετών Ηλεκτροφωτισμού

Στέλιος Γκατζές
2313313351, 6944262330

Αντιδήμαρχος Δόμησης και Μικροέργων

Απόστολος Συμεωνίδης
2313313449,  6978008135

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας και Ανακύκλωσης

Θόδωρος Κυζιρίδης
2310625500, 6932206329

Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος και Πρασίνου 

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Πεύκων

Παρή Γενίτσαρη 
2313502205, 6974319700

Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας, Φροντίδας 

Αδέσποτων και Δεσποζόμενων Ζώων Συντροφιάς 

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Αγίου Παύλου

Ιωάννης Ζαρίφης
2313 313444, 6936820389

Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου

Κατερίνα Τσουκαλά
2313 329 116, 6976888058

Πρόεδρος Κοινωφελούς Επιχείρησης Υπηρεσιών 

Δημήτρης Απατσίδης
2313 329 614, 6972 825 428

Πρόεδρος Δημοτικής Επιχείρησης 

Τελετών Νεάπολης

Νίκος Βαρσάμης
2310 620 555, 6974  118 395

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 

Α’ βάθμιας Εκπαίδευσης

Αλεξάνδρα Τερζίδου
2313 329 512, 6937 328 861

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 

Β’ βάθμιας Εκπαίδευσης

Τριαντάφυλλος Κουσαγιαννίδης
2313 329 512, 6974 816 179 www.dimosneapolis-sykeon.gr

Για τον αναλυτικό κατάλογο 

των υπηρεσιών του δήμου, 

επισκεφθείτε την ιστοσελίδα 

του δήμου μας

*Κόρναρε το αμάξι του γα-
μπρού το περασμένο Σάββα-
το ενώ ήμουν στο ταξί, έλα 
να μας τα πεις από Δευτέρα 
σχολίασε ο ταξιτζής
*Μετά τις διακοπές, θα μας  
χωράει μόνο η ταράτσα

* Έβαλα τη βερμούδα μου! 
Έβαλα τα αρβυλάκια μου!
Έβαλα και το κρανάκι μου!
Πήγα στο γραφείο!
Με βλέπει το αφεντικούλι μου λέει, τι 
ντύθηκες; 
Υπόθετο του λέω! 
Ασταδιάλα μου λέει! 
Επιστροφή στην καθημερινότητα!

* Ηρεμήστε παιδιά τον Σεπτέμβριο θα πάνε όλα καλά, το 
έγραψε εδώ μια κυρία

* Ξέρετε πότε ένας υπάλληλος χρειάζεται άδεια;
Όταν επιστρέφει από άδεια.

* Αρχίζει να βροντά και μου λέει ένα 8χρόνο γειτονάκι 
μου ανήσυχο, λες να κοπεί το ρεύμα; Γιατί του λέω φο-
βάσαι το σκοτάδι; Όχι μου λέει η γιαγιά μου δε θα μπορεί 
να μου κάνει τηγανιτές πατάτες.

* Εχουμε έναν καινούργιο στο γραφείο που μας καλημε-
ρίζει κάθε μέρα ξεχωριστά «Καλημέρα Χρήστο»
«Καλημερα Μαρια»
«Καλημέρα Μιχάλη»
«Καλημέρα Κώστα»
«Καλημέρα Σωτήρη»
Λες και είμαστε στο «Μικρό Σπίτι στο Λιβάδι»

* Κάποιοι άνθρωποι σε πνίγουν και κάποιοι άλλοι είναι 
ανάσες. Τους δεύτερους να βρεις.

* Οι περισσότεροι δε ψάχνουν για συνομιλητή αλλά για 
ακροατή

* Δεν ξέρω για γιασεμί αλλά η νύχτα πλέον μυρίζει σί-
γουρα ΔΕΗ.

* -Ξεραίνεται  το στόμα μου με το ερ κοντίσιον
-Εμένα η τσέπη μου

* Αγόρασα ένα καναπέ και μου είπαν ότι κάθονται 6 άτο-

μα χωρίς πρόβλημα.
Που να βρω 6 άτομα χωρίς 
πρόβλημα.

* Πρόστιμο 100€ σε αυτούς 
που λένε το πιτόγυρο τυλι-
χτό

* Κάνω εδώ κ ένα μήνα δια-
τροφή μαζί με την γυναίκα μου 

κι έχω ήδη παρατηρήσει τρομερή 
βελτίωση στον τρόπο που σηκώνο-

μαι αθόρυβα το βράδυ και τρώω…

* Δεν έχει ζέστη..... απλά φτάνουμε όλο και πιο κοντά 
στην κόλαση...

* Οι υποχρεώσεις της Κυριακής θα έπρεπε να είναι κα-
φές, ήλιος, θάλασσα

* -Τι έγινε, χαθήκαμε…
-Ε, δε σε χρειάζομαι κάτι αυτόν τον καιρό!

* Μεγάλοι άνθρωποι είμαστε, μικρά πράγματα κάνουμε.

* Κάτω από μια λεμονιά που θα μας προστατεύει από 
το μεσογειακό ήλιο σε  ακτή της Χαλκιδικής, να πίνουμε 
limoncello και να χαζεύουμε το γαλάζιο.

* -Ειναι άγριο το σκυλί σας;
-Ενα τσιουάουα είναι.
-Και γιατί έχετε πινακίδα ΠΡΟΣΟΧΗ ΣΚΥΛΟΣ;
-Για να μη μας το πατήσουν.

* Ναι παιδιά οκ καταλάβαμε ότι μετά τον Αλαίν Ντελόν 
μείνατε μόνο εσείς… κι ο Κουασιμόδος

* Όταν βλέπετε αξύριστους υπουργούς και πρωθυπουρ-
γούς, έχει γίνει χοντρή «πατάτα» και προσπαθούν να το 
καλύψουν
ΚΑΝΟΝΑΣ

* Μη βήχετε από τους καπνούς γιατί τρομάζουν οι του-
ρίστες.

* Όταν δεν μιλάς, θα αρέσεις σε όλους, Όταν μιλάς, θα 
αρέσεις σε αυτούς, που ξέρουν τι λες…

* Με εκνευρίζουν απίστευτα οι δαχτυλιές στα γυαλιά μου 
και οι μαχαιριές στην πλάτη μου

Του Ιορδάνη Χουδαμά




